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Kommunstyrelsen  Sammanträdesdatum 
 2017-05-23  
  

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

      
Plats och tid Emmaboda Folkets Hus, 2017-05-23, kl. 13:15– 17:50 
 
Beslutande Ann-Marie Fagerström (S) ordförande 
 Stig-Ove Andersson (S) ersätter Maria Ixcot Nilsson (S) 
 Jan-Olof Jäghagen (S) 
 Bo Eddie Rossbol (S) 
 Per Sigvardsson (S) 
 Per Adolfsson (S)  
 Nicke Grozdanovski (V) 
 Sten-Olof Johansson (M) 
 Rune Magnusson (C) ersätter Emma Åhlander Hansson (M) 
 Johan Jonsson (C) 
 Bo Sunesson (C) 
 Gull-Britt Hellborg (KD)  
Ej närvarande Mikael Eljans (SD)  
Övriga deltagande Tommy Persson, kommunsekreterare 
 Anette Strömblad, kommunchef 
 Jan Demerud, ekonomichef, Anders Svensson ny ekonomichef 
 Katarina Bondesson, förv. ekonom, Ann-Sofie Nylander Johnsson controller 
  
Utses att justera Sten-Olof Johansson (M) 
Justeringens plats och tid Järnvägsgatan 28, Emmaboda, 2017-05-30, kl. 15:30 
 
Underskrifter sekreterare  Paragrafer 85 - 123 
 Tommy Persson 
 
 ordförande  
 Ann-Marie Fagerström (S) 
 
 justerare  
  Sten-Olof Johansson (M) 
 
 

Anslag/bevis 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Nämnd/styrelse Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum 2017-05-23 
 
Datum för anslags 2017-05-30 Datum för anslags 2017-06-21 
uppsättande  nedtagande 
Förvaringsplats för Kommunförvaltningens lokaler, Emmaboda 
protokollet 
Underskrift  
 Britt-Marie Fransson 
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Innehållsförteckning 
§ 85 Kommunledningen informerar 
§ 86 Budgetuppföljning 2017 
§ 87 Information från Hållbar hälsa och miljö 
§ 88 Besvarande av Medborgarförslag – Hastighetssänkning genom Kimramåla 

önskas 
§ 89 Besvarande av Medborgarförslag – Låt medlemsavgiften till  
 hyresgästföreningen ingå i försörjningsstödet/etableringsersättningen.  
§ 90 Besvarande av Medborgarförslag – Flytta Boda glasbruks bibliotek 
§ 91 Besvarande av motion – Fritidsbanken 
§ 92 Besvarande av motion – angående bostadsbyggandet i Emmaboda  
 kommun 
§ 93 Ansvarsfrihet och revisionsberättelse för 2016 - Regionförbundet 
§ 94 Nämndernas internkontrollplaner 2017   
§ 95 Förstärkt uppsiktsplikt för kommunstyrelsen avseende de kommunala  
 bolagen 
§ 96 Förstärkt uppsiktsplikt för kommunstyrelsen avseende de kommunala  
 bolagen 
§ 97 Förstärkt uppsiktsplikt för kommunstyrelsen avseende de kommunala  
 bolagen 
§ 98 Förstärkt uppsiktsplikt för kommunstyrelsen avseende de kommunala  
 bolagen 
§ 99 Förstärkt uppsiktsplikt för kommunstyrelsen avseende de kommunala  
 bolagen 
§ 100 Besvarande av revisionsrapport kommunstyrelsens uppsiktsplikt över de  
 kommunala bolagen  
§ 101 Besvarande av revisionsrapport Lönehanteringen 
§ 102 Förvärv av aktier i Inera AB  
§ 103 Firmateckning samt delegation Emmaboda kommun 
§ 104 Medfinansiering Swedish Glass net  
§ 105 Uppdragsbeskrivning strategi utveckling av östra industriområdet 
§ 106 Kompensation för återställande av PO-avgiften för unga under 26 år  
§ 107 Risk- och sårbarhetsanalys 2014-2018 
§ 108 Remiss – Promemoria – Specialpedagogisk kompetens i fråga om  
 neuropsykiatriska svårigheter 
§ 109 Delegation vid Kommunchefens frånvaro – huvudsemester 2017 
§ 110 Nytt ventilationsaggregat Bjurbäcksskolan, mellanstadiet  
§ 111 Taxor Räddningstjänstförbundet Emmaboda-Torsås  
§ 112 Beslutsnivå för indexuppräkning inom Räddningstjänstförbundet  
 Emmaboda-Torsås verksamhetsområde  
§ 113 Upphävande av kommunalt VA-bidrag 
§ 114 Reglemente/Riktlinje kommunala VA-bidrag 
§ 115 Sammanställning Medborgarförslag och Motioner  
§ 116 Återkoppling – Sommarföretag Ung Drive  
§ 117 Finansiering av Grannsamverkanskyltar – ansökan om kommunbidrag  
§ 118 24Emmaboda   
§ 119 Kvalitetsbokslut 2016 Emmaboda kommun 
§ 120 Besvarande av Medborgarförslag – Boda Glasbruk hotell och närservice,  
 Utvecklingsplan 
§ 121 Flytt korttidsboende Esplanaden 8 
§ 122 Förberedande arbete Hälsocentralen 
§ 123 Meddelanden  
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§ 85 Dnr KS/2016:5 
 
Kommunledningen informerar  
 
Kommunchefen informerar 
Kommunchef och Kommunsekreterare har deltagit i Sveriges Kommuner och 
Landstings ”Juridik dagar” där bl.a. följande togs upp: 
Ny kommunallag träder i kraft 1 januari 2018 
Ny Förvaltningslag föreslås börja gälla från 1 juli 2018 
Dataskyddsförordningen kommer 25 maj ersätta Personuppgiftslagen 
Barnkonventionen blir eventuell ny lag, Författningsförslagen föreslås träda i kraft 
den 1 januari 2018. 
 
Ekonomichefen informerar 
Redovisning av befolkningsutvecklingen och arbetslöshetsiffrorna för Emmaboda 
kommun och länet. 
 
Ann-Marie Fagerström(S) välkomnar Ny ekonomichef och tack till 
nuvarande ekonomichef 
Anders Svensson har tillträtt som ny ekonomichef från den 8 maj 2017. 
Jan Demerud kommer den 31 maj 2017 avsluta sin anställning som ekonomichef i 
Emmaboda kommun. Jan Demerud tackas för sitt arbete som ekonomichef under 
många år i Emmaboda kommun. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
  
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet. 
____  
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§ 86 Dnr KS/2015:8 
 
Budgetuppföljning 2016 
 
Sammanfattning av ärendet 
 
Förvaltningsekonom Katarina Bondesson presenterar kommunstyrelsens 
uppföljning januari-april 2017. Prognosen för 2017 beräknas till -0,9 Mkr. Under 
förutsättning att hela budgeten för kommunstyrelsens förfogande nyttjas. 
Underskottet beror bl.a. på extra utbetalning till Kalmar Läns Trafik, KLT, för 
åren 2016-2020 (tidigare feldebitering),  rekrytering av ny socialchef, ny 
ekonomichef och beräknade kostnader utöver budget för bl.a. feriearbete, 
sommarföretagare och facklig tid. 
 
Controller Ann-Sofie Nylander Johnsson 
redovisar vid kommunstyrelsens sammanträde utfallet per den 2017-04-30 samt 
prognos för 2017. Nämnderna visar en prognos på -15,1 mkr (exkl. 
kommunstyrelsens förfogande och integrationen).  
Oroväckande är att bildningsnämnden och socialnämnden visar på avvikelser som 
tillsammans motsvarar nästan 12 Mkr. Bildningsnämnden har en avvikelse 
budget/prognos på -5,8 Mkr. Socialnämnden lämnar en prognos på -6,0 mkr då är 
inte integrationen inräknad. När det gäller ensamkommande så är det flera 
faktorer som kan påverka utfallet, det nya regelverket kring åldersbestämning, de 
nya ersättningsreglerna om träder i kraft vid halvårsskiftet och boendeform- HVB 
eller stödboende. 
Skatteintäkt och bidrag för 2017 där prognosen för April visar -2,2 Mkr från 
budget 2017 med Emmaboda kommuns del av sk. Välfärdsmiljonerna så visar 
prognosen på 8,7 Mkr högre än budgeterat. 
Investeringar 2017, en totalbild presenterades över planerade och påbörjade 
investeringar för 2017 med syfte att budgetramen håller på att överskridas och att 
KS måste ta beslut om de investeringar som ska verkställas. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet samt  
 
att uppdra till centrala ekonomiavdelningen tillsammans med 
bildningsförvaltningen analysera bildningsförförvaltningens kostnadsutveckling 
och upprätta ett förslag till åtgärdsplan. Arbetet ska påbörjas omgående och 
redovisning sker på KS i september.  
____ 
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§ 87 Dnr KS 2016:255 
 
Information från Hållbar hälsa och miljö 
 
Sammanfattning av ärendet 
 
Ann-Marie Fagerström(S) ordförande i Hållbar hälsa och miljö redogör för 
senaste sammanträdesprotokollet.  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet. 
____ 
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§ 88 Dnr KS/2016:131 
 
Besvarande av Medborgarförslag – Hastighetssänkning genom Kimramåla 
önskas 
Bakgrund 
Medborgarförslag har inkommit 2016-03-23 med förslag om att 
hastighetssänkning genom Kimramåla önskas. 
 
Medborgarförslaget är remitterat till Teknik- och fritidsnämnden för yttrande. 
 
Förvaltningens synpunkter 
Hastighetsmätning är gjord i båda riktningarna 2016-10-27--2016-11-04 som då 
även innehåller de stora flistransporterna som går till fjärrvärmeverket vid 
Emmaboda Energi och Miljö AB. Detta är den bästa vägen för flistransporterna. 
Totalt har 4495 fordon passerat. Mätningen visar att genomsnittshastigheten är 55 
km/h, 85 percentilen är 68 km/h. Den största delen av de 10 % som överträder 
hastighetsbegränsningen på 70 km/h håller mellan 71-80 km/h. Utanför tätbebyggt 
område är hastighetsbegränsningen 70 km/h.  
Teknik-och fritidsnämndens avsikt är att öka trafiksäkerheten genom att arbeta för 
anläggning av gång-och cykelväg utmed den västra vägkanten som kan anslutas 
till befintlig gång-och cykelpassage vid järnvägstunneln i Knappsmåla och till 
Södra industriområdet i Emmaboda. 
 
Hastighetsutrustningen placering: 

 
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2016-12-14 § 86 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå 
medborgarförslaget gällande hastighetssänkning och fartdämpande port med 
hänvisning till genomförd hastighetsmätning. 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att förslaget är 
beaktat gällande gång-och cykelväg. 
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Beslutsunderlag 
KS_2016_131-Medborgarförslag- Hastighetssänkning genom Kimramåla önskas 
TFN §86 Medborgarförslag - Hastighetssänkning i Kimramåla 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att i enlighet med Teknik- och fritidsnämndens beslut 2016-12-14 § 86 avslå 
medborgarförslag KS 2016:131 gällande hastighetssänkning och fartdämpande 
port med hänvisning till genomförd hastighetsmätning 
 
att förslaget är beaktat gällande gång-och cykelväg. 
 
att anse medborgarförslaget besvarat. 
____ 
 
Yrkande  
Emma Åhlander Hansson (M) yrkar återremiss med motiveringen att 
medborgarförslagets fråga om hastighetssänkning endast besvaras med en 
mätning av hastigheten utifrån gällande hastighetsgräns. 
 
Johan Jonsson (C) yrkar att andra att satsen ersätts med 
att uppdra till Teknik- och fritidsnämnden att ta fram underlag för byggande av 
gång- och cykelväg på aktuell sträcka.  
 
Propositionsordning 
Följande propositionsordning godkänns 
Yrkande 1 återremiss 
Om ärendet ska avgöras i idag eller vid ett senare tillfälle och ordförande finner 
att ärendet ska avgöras idag. 
 
Yrkande 2 ersätta attsats 
Dels på Kommunstyrelsens förslag och dels på Johan Jonsson (C) förslag. 
Ordförande finner att Kommunstyrelsen kommer besluta i enlighet med 
Kommunstyrens förslag till beslut. 
 
Votering 
Votering begärs  
Ja för Kommunstyrelsens förslag  
Nej för Johan Jonssons (C) förslag  
Utfall av votering blir 7 röster för ja och 5 röster för nej. 1 ej närvarande. 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
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att i enlighet med Teknik- och fritidsnämndens beslut 2016-12-14 § 86 avslå 
medborgarförslag KS 2016:131 gällande hastighetssänkning och fartdämpande 
port med hänvisning till genomförd hastighetsmätning 
 
att förslaget är beaktat gällande gång-och cykelväg. 
 
att anse medborgarförslaget besvarat. 
____ 
 
Reservation vid Kommunstyrelsens sammanträde 2014-01-24 
Sten-Olof Johansson (M), Emma Åhlander Hansson (M), Johan Jonsson (C), Bo 
Sunesson (C) och Gull-Britt Hellborg (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån 
för Emma Åhlander Hansson (M) yrkande som inte bifallits.  
 
Förslagsställare Emma Andersson närvarar vid sammanträdet och redogör för sitt 
medborgarförslag. 
 
Yrkanden Kommunfullmäktige 2017-02-13 
Emma Åhlander Hansson (M) yrkar återremiss med motiveringen att 
medborgarförslagets fråga om hastighetssänkning endast besvaras med en 
mätning av hastigheten utifrån gällande hastighetsgräns. 
 
Mötet ajourneras 19:39 – 19:44 
 
Ett enigt Kommunfullmäktige bifaller Emma Åhlander Hanssons (M) förslag på 
återremiss.  
____ 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att återremittera medborgarförslaget med motiveringen att medborgarförslagets 
fråga om hastighetssänkning endast besvaras med en mätning av hastigheten 
utifrån gällande hastighetsgräns. 
____ 
 
Teknik- och fritidsnämnden har inkommit med nytt beslut med anledning av 
Kommunfullmäktiges återremiss. 
 
”Beslutet innebär även komplettering av yttrandet med följande: 
Teknik- och fritidsnämndens avsikt är att öka trafiksäkerheten genom att arbeta 
för anläggning av gång- och cykelväg utmed den västra vägkanten som kan 
anslutas till befintlig gång- och cykelpassage vid järnvägstunneln i Knappsmåla 
och till Södra industriområdet i Emmaboda. 
Gällande hastighetsbegränsning på 70 km/tim gäller som regel på enskilda vägar 
utanför tättbebyggt område. Vägarnas bredd, ytbeläggning och skick kan dock 
variera. Denna vägens beskaffenhet är också lämplig den tillåtna hasigheten. 
Däremot är den oskyddade trafikanterna utsatta, i synnerhet i kombination med 
tunga transporter som framför allt vintertid utgörs av leverans av bränsleflis. 
Tekniska kontoret kommer att fortsätta arbetet med att försöka tillskapa en gång- 
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och cykelväg mellan Emmaboda och Lindås via Järnvägsgatan i Knappsmåla.” 
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2017-04-05 § 22 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå 
medborgarförslaget gällande hastighetssänkning och fartdämpande port med 
hänvisning till genomförd hastighetsmätning och att vägens beskaffenhet är 
lämplig den tillåtna hastigheten, att föreslå kommunstyrelsen att föreslå 
kommunfullmäktige att förslaget är beaktat gällande gång-och cykelväg. 
  
Beslutsunderlag 
KS_2016_131-Medborgarförslag- Hastighetssänkning genom Kimramåla önskas 
TFN §22 Medborgarförslag - Hastighetssänkning i Kimramåla 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
att tillåten hastighet på aktuell vägsträcka begränsas till 60 km/tim 
att förslaget är beaktat gällande gång-och cykelväg 
att anse medborgarförslaget besvarat. 
____ 
 
Yrkanden vid Kommunstyrelsen 2017-05-23 
Jan-Olof Jäghagen(S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Johan Jonsson(C) yrkar att ersätta andra attsatsen med: 
att uppdra till Teknik- och fritidsnämnden att senast 2018 redovisa en plan för 
gång- och cykelväg mellan Emmaboda och Lindås via järnvägspassagen i 
Kimramåla, innehållande kostnadsberäkning. 
 
Mötet ajourneras 15:28 – 15:34 
 
Johan Jonsson (C) årtertar sitt yrkande och yrkar istället följande tillägg  
att uppdra till Teknik- och fritidsnämnden att uppdatera gällande plan för gång- 
och cykelvägar samt komplettera denna plan med en prioriteringslista, inför 
budget 2018. 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att tillåten hastighet på aktuell vägsträcka begränsas till 60 km/tim 
 
att förslaget är beaktat gällande gång-och cykelväg 
 
att anse medborgarförslaget besvarat. 
____ 
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§ 89 Dnr KS/2016:131 
 
Besvarande av Medborgarförslag – Låt medlemsavgiften till 
hyresgästföreningen ingå i försörjningsstödet/etableringsersättningen.  
 
Bakgrund 
Medborgarförslag har inkommit 2016-10-10 med förslag om att Låt 
medlemsavgiften till hyresgästföreningen ingå i försörjningsstödet/ 
etableringsersättningen. 
 
Medborgarförslaget är remitterat till Socialnämnden för yttrande. 
 
Förvaltningens synpunkter 
”Det är riktigt som förslagsställaren framför att de svagaste och mest utsatta i 
samhället oftast har det sämsta skyddet och hit får personer som uppbär 
försörjningsstöd räknas. Det är en grupp som ofta har en mycket svag ställning på 
bostadsmarknaden.  
Till skäliga kostnader utanför riksnormen som kan påverka försörjningsstödets 
storlek hör i dag utgifter till fackförening och a-kassa, men inte till några andra 
föreningar.  
På nationell nivå har Hyresgästföreningen uppvaktat regeringen om att 
medlemsavgiften ska ingå i beräkningen av försörjningsstöd. Den 10 april 2015 
beslutade regeringen att medlemsavgiften till Hyresgästföreningen in te ska ingå i 
beräkningen av försörjningsstöd. 
Landets kommuner hanterar medlemsavgiften till Hyresgästföreningen mycket 
blandat. Det finns kommuner som godtar medlemsavgiften som utgift vid 
ekonomiskt bistånd och andra som inte gör det. I Emmaboda kommuns riktlinjer 
för ekonomiskt bistånd räknas inte medlemsavgiften till Hyresgästföreningen som 
en godtagbar utgift. 
 
Kommunen har inte mandat att besluta om etableringsersättningen. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
I Emmaboda är medlemsavgiften till Hyresgästföreningen 85 kronor per månad. I 
Emmaboda kommun uppbär ca 75 hushåll försörjningsstöd. Om samtliga dessa 
hushåll erhåller kompensation för medlemsavgiften till Hyresgästföreningen 
innebär det utökad kostnad med 76 500 kronor per år.” 
 
Beslutsunderlag 
KS_2016_364-Medborgarförslag m.avg. hyresgästför. i försörjningsst _ etab. 
SN par 54 2017 - Yttrande Medborgarförslag - Låt medlemsavgiften hyresgästför 
ingå i försörjningsstödet 
Socialnämnden beslutade 2017-04-26 § 54 
att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att medlemsavgiften till 
Hyresgästföreningen inte ingår i försörjningsstödet 
att godkänna yttrandet på remissen Medborgarförslag – Låt medlemsavgiften till 
Hyresgästföreningen ingå i försörjningsstödet/etableringsersättningen 
att översända yttrande på remissen Medborgarförslag – Låt medlemsavgiften till 
Hyresgästföreningen ingå i försörjningsstödet/etableringsersättningen 
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____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att i enlighet med Socialnämndens beslut 2017-04-26 § 54 att medlemsavgiften 
till Hyresgästföreningen inte ingår i försörjningsstödet/etableringsersättningen 
 
att anse medborgarförslaget besvarat. 
____ 
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§ 90 Dnr KS/2016:159, KS/2016:418 
 
Besvarande av Medborgarförslag – Flytta Boda glasbruks bibliotek 
 
Bakgrund 
Medborgarförslag har inkommit 2016-04-07, KS/2016:159, 016:418 angående 
förslaget att flytta Bodas bibliotek till lokalerna för den gamla posten/banken samt 
möjliggöra ”meröppet” och WiFi. 
Medborgarförslaget är remitterat till IT-chef, Bildningsnämnden och Teknik- och 
fritidsnämnden för yttrande/handläggning. Nämnderna och IT-chef är ombedda att 
samråda med varandra och Bygg- och miljö om ärendet kan kräva det. 
 
Teknik- och fritidsnämnden behandlade ärendet vid sitt sammanträde 2016-06-15 
§ 50 att föreslå Kommunstyrelsen föreslå Kommunfullmäktige att avslå 
medborgarförslaget med motiveringen att nuvarande lokaler kan tillgodose 
behoven. 
Med anledning av Teknik- och fritidsnämndens beslut 2016-06-15 § 50 inkom 
Medborgarförslag KS/2016:418 med begäran om en objektiv och uttömmande 
prövning av tekniska kontorets/teknik- och fritidsnämndens beslut från 2016-06-
15 § 50 som reaktion på medborgarförslag 2016:159. 
 
Med anledning av Teknik- och fritidsnämndens beslut 2016-06-15 § 50 valde 
Kommunfullmäktige beslutade 2017-02-13 § 2  
att medborgarförslag KS 2016:159 slås ihop med medborgarförslag KS 2016:418 
för att besvaras som ett medborgarförslag senast vid Kommunfullmäktiges 
sammanträde i juni 2017 
att uppdra till Teknik- och fritidsnämnden och Bildningsnämnden att inkomma 
med gemensamt svar innehållande ekonomiska- och verksamhetsmässiga 
konsekvenser 
att meddela de som inkommit med medborgarförslagen om hanteringen av 
medborgarförslag KS/2016:159 och KS2016:418 samt 
att anse medborgarförslag KS/2016:159 som besvarat. 
 
”Om tekniska kontoret måste hyra de lokaler som medborgarförslaget avser, 
innebär det fördyrade kostnader för teknik- och fritidsnämnden. Boda skola 
fungerar idag som bibliotek ur fastighetssynpunkt. Lokalerna är visserligen inte 
lika centralt belägna som föreslagen lokal men i Boda är det gångavstånd till allt. 
Vad beträffar WiFi, så går det troligen att ordna om det är det som saknas.” 
 
Förvaltningarnas synpunkter 
Teknik- och fritidsnämnden. 
#Bildningsnämndens ordförande, teknik- och fritidsnämndens ordförande samt 
tekniska chefen har tillsammans besökt Boda Bibliotek och diskuterat nödvändiga 
åtgärder för att förbättra verksamheten. Den gemensamma åsikten är att 
funktioner som fungerar bra idag och som finns, ska utnyttjas. Befintlig 
handikapp WC och befintliga entrén behålls med befintlig handikappramp. 
Ytterligare ett rum, nuvarande ”biljardrummet” används till biblioteket och 
öppning görs mellan rummen. För att öka säkerheten monteras ny ytterdörr i 
biljardrummet, vilket kommer att utgöra en andra väg ut. Genom en ommöblering 
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i befintliga bibliotekslokalen kan översikt skapas över entrédörren. Ommålning 
och ny matta görs i ”biljardrummet”. Exakt utformning av lokalerna görs efter 
samråd mellan berörda verksamheter. Samråd har också skett med EBA som äger 
gamla post- och bankhuset i Boda. Innan en eventuell flytt av biblioteket dit, 
måste viss ombyggnad och renovering ske, bland annat installation av handikapp 
WC. EBA har beräknat hyresnivån för detta hus. 
 
Bakgrund 
Två medborgarförslag från samma förslagsställare har inkommit där förslags-
ställaren anser att biblioteket som ligger i Boda skola ska flyttas till gamla post- 
och bankhuset. Detta skulle enligt förslagsställaren vara mer lättillgängligt, ligga 
mer centralt, vara mer öppet och säkrare för personal och besökare. Lokalerna 
skulle vara större och det skulle finnas tillgång till WiFi. Ärende hos kommun- 
styrelsen är 2016:418 då det kopplats ihop med 2016:159 som avslutas. 
Kommunfullmäktige 2017-02-13 § 2 beslutade att uppdra till teknik-och 
fritidsnämnden och bildningsnämnden att komma in med svar innehållande 
ekonomiska- och verksamhetsmässiga konsekvenser. 
 
Konsekvensbeskrivning 
Nuvarande lokal för biblioteket finns i Boda Skola. Andra verksamheter inryms i 
huset, vilket innebär att det måste vara i drift och värmas/skötas oavsett om 
biblioteket finns kvar eller inte. Det är alltså ingen besparing att flytta biblioteket 
avseende påverkan i Boda Skola. Tvärtom bör skolan fyllas med så mycket 
verksamhet som möjligt. Vid för liten verksamhet blir kostnaderna orimligt höga 
kontra användningstimmar. Denna princip gäller både egna lokaler och hyrda 
lokaler. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Viss anpassning i Boda skola behövs för att möta verksamhetens krav om  
biblioteket ska vara kvar där. Kostnaden för detta bedöms till cirka 80.000 kronor. 
Om biblioteket ska flytta till hyrda lokaler i gamla post- och bankhuset kommer 
det att innebära en tillkommande hyreskostnad  på cirka 80.000 kronor per år. 
Hyresavtalet kommer att löpa på minst 10 år det vill säga minimikostnad för detta  
alternativ blir 800.000 kronor. Dessutom till kommer elkostnad (luft/luft-
värmepump ), sophämtning och städning utöver hyreskostnaden.” 
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2017-04-05 § 23 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att biblioteket  
behålles i gamla Boda Skola, då detta är det mest ekonomiskt fördelaktiga. 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att Tekniska kontoret  
får i uppdrag att tillsammans med Bildningsförvaltningen utforma det slutgiltiga 
ombyggnadsbehovet för Biblioteks verksamhet. 
 
Bildningsnämndens synpunkter 
Teknik- och fritidsnämnden behandlade ärendet vid möte 2017-04-05 och be- 
slutade då att föreslå kommunfullmäktige att biblioteket inte flyttar till andra 
lokaler. Tekniska kontoret har konstaterat att det går att anpassa nuvarande lokaler 
i gamla skolan för verksamhetens behov till en relativt låg kostnad. Om 
biblioteket i stället flyttar till hyrda lokaler i gamla post- och bankhuset innebär 
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det en betydande kostnadsökning. 
 
Bildningsnämnden beslutade 2017-04-27 § 44 
 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att biblioteket be-
hålls i gamla skolan, då detta är det mest ekonomiskt fördelaktiga, 
 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att tekniska kon- 
toret får i uppdrag att tillsammans med bildningsförvaltningen utforma det 
slutgiltiga ombyggnadsbehovet för bibliotekets verksamhet, 
 
att i samband med föreslagen ombyggnad ta hänsyn till säkerheten för personalen 
på biblioteket. 
 
Beslutsunderlag 
KS_2016_159-Medborgarförslag_ flytta Bodas bibliotek 
KS_2016_418-Medborgarförslag Ny prövning av ett bibliotek i Boda Glasbruk 
TFN 2017-04-05 § 23 Medborgarförslag - Flytta snarast Boda Glasbruks bibliotek 
TFN § 23 Tjänsteskrivelse Medborgarforslag - flytta snarast Boda glasbruks 
bibliotek 
BIN 2017-04-27 § 44 Flytta Bodas bibliotek 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att biblioteket behålls i gamla skolan, då detta är det mest ekonomiskt 
fördelaktiga, 
 
att tekniska kontoret får i uppdrag att tillsammans med bildningsförvaltningen 
utforma det slutgiltiga ombyggnadsbehovet för bibliotekets verksamhet 
 
att i samband med föreslagen ombyggnad ta hänsyn till säkerheten för personalen 
på biblioteket 
 
att finansiering av ombyggnadsbehovet för bibliotekets verksamhet belastar 
Teknik- och fritidsnämndens budgetram 
 
att anse medborgarförslag KS/2016:418 som besvarat. 
____ 

  



                   SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 15 
Kommunstyrelsen  Sammanträdesdatum 
 2017-05-23  
  

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

§ 91 Dnr KS/2017:89 
 
Besvarande av motion – Fritidsbanken 

 
Sammanfattning 
Motion från Miljöpartiet har inkommit 2016-06-13 med förslag att kommunen 
undersöker möjligheten att starta en Fritidsbanken i Emmaboda samt tar del av 
den information som Smålandsidrotten kan ge. 
 
Motionen är remitterad till Möjligheternas Hus AB och Teknik- och 
fritidsnämnden för yttrande. 
 
Förvaltningens roll 
Fritidschef i Emmaboda kommun, Jan Hagström och VD på Möjlighternas Hus 
AB, Jan Bonell har gemensamt arbetat med svar på motionen och förslag till 
beslut. 
 
”Idén med en Fritidsbank är i grunden bra.  
Tillsammans har vi tittat på aktiva inom Fritidsbankens öppettider:  
Deje, Forshaga kommun har öppet 2 kväller i veckan kl. 16:00 -18:00. 
Skövde 1 kväll i veckan 16:00 – 18:00.  
Möjligheternas Hus AB i Emmaboda har öppet måndagar - torsdagar 10:00 – 
18:00, fredagar 10:00 – 17:00 och lördagar 10:00 – 13:00. 
Verksamhet på Möjligheternas Hus AB säljer sportartiklar efter säsong och 
tillgång till mycket låga priser till exempel: skridskor och skidor cirka 25 -50 
kronor, golfklubba cirka 20 kronor, fotbollskor cirka 30-60 kronor beroende på 
storlek, innebandyklubba cirka 10 kronor.  Hjälmar tillhanda hålls inte på grund 
av säkerhetsrisk, då det kan finnas dolda sprickor.  
 
Skolan lånar ut t.ex. skridskor, hjälm och klubba till elever som inte har egna.  
Hos Majblommekommittén går det att söka bidrag till inköp för de som inte har 
ekonomisk möjlighet. 
Jan Hagström har varit i kontakt med Filip Rosqvist på Smålandsidrotten. Frågan 
om fritidsbank kommer att lyftas på ett föreningsmöte den 11 april tillsammans 
föreningar och Smålandsidrotten under våren för att se om någon förening är 
intresserad av att starta en Fritidsbank. Om inte någon förening är intresserad 
anser vi att Möjligheternas Hus ABs verksamhet, att skolan lånar ut och möjlighet 
att söka bidrag hos majblommekommittén täcker det behovet som finns. Är det 
någon förening som ställer sig positiv får vi lyfta frågan igen i teknik-och 
fritidsnämnden.” 
____ 
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2017-04-05 § 24 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen 
med hänvisning till Möjligheternas Hus AB:s väl fungerande verksamhet. 
 
Beslutsunderlag 
KS_2017_89-Motion Fritidsbanken 
TFN § 24 Motion – Fritidsbanken 
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TFN § 24 Tjänsteskrivelse Motion fritidsbanken 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avslå motionen med hänvisning till Möjligheternas Hus AB:s väl fungerande 
verksamhet 
 
att anse motionen som besvarad.  
____ 
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§ 92 Dnr KS/2015:239 
 
Besvarande av motion – angående bostadsbyggandet i Emmaboda kommun 

 
Sammanfattning 
Motion från Centerpartiet har inkommit 2015-09-07 med förslag  
att genom ägardirektiv uppdra till EBA att bygga minst 11 nya ”vanliga” 
lägenheter per år i genomsnitt för åren 2017-2026 (10 år, 110 lägenheter)  
att pågående byggnation vid ER-sjön inte får inräknas i detta antal 
att minst 20 av dessa 110 ska vara utanför tätorterna Emmaboda och Lindås. 
Motionen är remitterad till Ekonomichefen och Emmaboda Bostads AB för 
yttrande. 
 
Förvaltningens roll 
Emmaboda Bostad AB, EBA bygger och ska bygga så mycket som är 
affärsmässigt försvarbart – allt i enlighet med gällande lagstiftning (Allvill-lagen). 
Kommunen får enligt lag inte kräva att det allmännyttiga bostadsbolaget 
genomför åtgärder som inte är affärsmässigt försvarbara. Vidare finns i det 
pågående Målarbetet åtaganden som behandlar bl.a. ”Förtäta Boendemiljöer i 
Centrum” och ” Utveckla förslag på attraktiva bostäder i Emmaboda kommun. 
EBA:s styrelse föreslår med ovanstående som grund att KF avslår motionen. 
Emmaboda Bostads AB beslutade 2016-0127 § 24 att ge remissvar enligt ovan. 
 
Ekonomichefens synpunkter 
I 2016 års ägardirektiv tillkom en paragraf 4:9 säger följande: ”Emmaboda 
kommun har en låg nivå på tillkomsten av nybyggda hyresrätter i attraktiv miljö. 
Emmaboda Bostads AB ska under 2016 presentera en långsiktig plan för 
nybyggnation”. Denna planen är presenterad för KS i början av 2017. 
Under 2017 ska även ett bostadspolitiskt program framarbetas. 
Med ovanstående sagt föreslår ekonomichefen att motionen avslås. 
 
Beslutsunderlag 
KS_2015_239-Motion- Angående bostadsbyggandet i Emmaboda 
KS_2015_239-Protokoll EBAB 2016-03-31 
Tjänsteskrivelse Ekonomichefen angående bostadsbyggandet i Emmaboda 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avslå motionen 
att anse motionen som besvarad. 
____ 
 
Yrkanden 
Johan Jonsson(C) yrkar avslag för Kommunstyrelsens första föreslagna attsats och 
yrkar att uppdra till Emmaboda bostads AB att ta ansvar för att bostadsbristen i 
Emmaboda kommun byggs bort att det i uppdraget också ingår att se över 
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möjligheterna att bygga nya hyresrätter utanför tätorterna Emmaboda och Lindås.  
 
Bo Sunesson(C), Sten-Olof Johansson(M), Gull-Britt Hellborg(KD) och Rune 
Magnusson(C) yrkar bifall till Johan Jonssons(C) förslag.  
 
Majoriteten yrkar att första attsatsen ska lyda att avslå motionen med hänvisning 
till ekonomichefens synpunkter. 
 
Propositionsordning 
Dels på Kommunstyrelsens förslag med majoritetens tillägg dels på Johan Jonsson 
(C) förslag. 
Ordförande finner att Kommunstyrelsen kommer besluta i enlighet med 
Kommunstyrelsens förslag med majoritetens tillägg. 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avslå motionen med hänvisning till ekonomichefens synpunkter. 
 
att anse motionen som besvarad. 
____ 
 
Reservationer 
Johan Jonsson(C), Rune Magnusson(C) och Bo Sunesson(C) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för Johan Jonssons (C) förslag som inte bifallits. 
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§ 93 Dnr KS/2017:245 
 
Ansvarsfrihet och revisionsberättelse för 2016 - Regionförbundet 
 
Sammanfattning 
Regionförbundet har inkommit med begäran att medlemmarna beviljar förbundet 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2016. Förbundets revisorer tillstyrker att 
Regionförbundets styrelse och de förtroendevalda beviljas ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2016.  
 
Regionförbundet i Kalmar län ombildades fr. o. m. 2003 till samverkansorgan 
(kommunförbund) enligt lagen 2002:34 om samverkansorgan i länen. I samband 
därmed ändrades förbundsordningen, bl.a. avseende beslutsorgan, I stället för 
fullmäktige finns numera enbart en förbundsstyrelse (direktion enligt KL 3 kap, 
23 §) som beslutande församling. Detta innebär att ansvarsfrihet beviljas av 
medlemmarna (kommunerna och landstinget). 
Regionförbundet i Kalmar län är ett kommunalförbund som driver tillväxt- och 
utvecklingsfrågor i länet. Medlemmar är samtliga Kalmar läns kommuner och 
även landstinget.  
 
Revisorerna tillstyrker att Regionförbundet i Kalmar läns styrelse och de 
förtroendevalda i beviljas ansvarsfrihet. 
 
Beslutsunderlag  
Missiv från Regionförbundet Ansvarsfrihet för 2016 
Årsredovisning 2016 från Regionförbundet 
Revisionsberättelse för år 2016 Regionförbundet 
Revisionsberättelse för primärkommunala nämnden 2016 Regionförbundet 
Revisionsrapport Granskning av årsredovisning 2016 från PwC 
Rapport om årsredovisning från PwC Revisionsberättelse 
Granskningsrapport för år 2016 från Regionförbundet 
____  
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bevilja ansvarsfrihet för Regionförbundet i Kalmar läns styrelse för 2016. 
_____ 
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§ 94 Dnr KS/2017:52 
 
Nämndernas internkontrollplaner 2017   

  
Bakgrund 
Emmaboda kommun har sedan 2014 arbetat med Internkontrollplaner för 
Kommunstyrelsen, Teknik- och fritidsnämnden, Bygg- och miljönämnden, 
Socialnämnden och Bildningsnämnden som en del i sitt kvalitetsledningsarbete.  
Verksamheten avser att följa upp det interna arbetet och åtgärda eventuella 
avvikelser. För varje kontroll utses en kontrollant som i sin tur redovisar till 
kontrollansvarig. 
 
Kommunstyrelsen beslutade om egen internkontrollplan 2017-01-24 § 29 
 
Beslutsunderlag 
TFN §1 interkontrollplan 2017 
BMN 20170116 § 11 
Internkontrollplan - Socialnämnden 2017 
BIN 2017-03-16 § 25 inkl internkontrollplan 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
  
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta föreslagna internkontrollplaner 2017 för Teknik- och fritidsnämnden, 
Socialnämnden och Bildningsnämnden. 
 
att invänta antagande av Bygg- och miljönämndens förslag till internkontrollplan 
2017 då den inte är översänd till dagens sammanträde för Kommunstyrelsen.  
____ 
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§ 95 Dnr KS/2017:306 
 
Förstärkt uppsiktsplikt för kommunstyrelsen avseende de kommunala 
bolagen 
 
Bakgrund 
Bestämmelserna i KL(Kommunallagen) innebär från 2013 en förstärkt uppsiktsplikt 
för kommunstyrelsen avseende kommunala bolagen. Det åligger kommunstyrelsen 
att i årliga beslut pröva om den verksamhet som bolaget/förbundet bedrivit under 
föregående kalenderår har varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet 
och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna(6 kap 1a§ KL). Om 
styrelsen finner att så inte är fallet, ska den lämna förslag till kommunfullmäktige 
om nödvändiga åtgärder. 
 
Beslutsunderlag 
Styrelseprotokoll från EBA. 
Ägardirektiv,  
Delårs- och årsbokslut. 
Vid vårens utvecklingsdialog har EBA presenterat sin verksamhet under 
rubrikerna: året som har gått, nuläge och framtid. 
Under hösten 2016 har en ny företagspolicy för de kommunala bolagen beslutats. 
Uttalande Emmaboda Fastighets AB hur verksamheten bedrivits och utvecklats 
mot bakgrund av det i bolagsordningen och ägardirektiven angivna syftet. 
Bolaget har under 2016 uppfyllt kraven enligt ägardirektivet och arbetat enligt i 
bolagsordningen fastslaget ändamål inom ramen för gällande lagstiftning. 
 
Nuläge 
Kommunstyrelsen ska ha uppsikt över de kommunala bolagen genom årliga 
möten med resp. bolag. Detta ska arbetas in under 2017 efter att bolagsstämmorna 
hållits. 
 
Bolagen ska årligen redovisa i förvaltningsberättelsen eller i särskild handling, 
utöver vad aktiebolagslagens stadgar säger, hur verksamheten bedrivits och 
utvecklats mot bakgrund av det i bolagsordningen och i kommunens ägardirektiv 
angivna syftet och ramarna för densamma. Uttalandet ska vara så utformat att det 
kan läggas till grund för lekmannarevisorernas granskning liksom för 
kommunstyrelsens uppsikt och beslut enligt 6 kap 1 och 1a §§ KL i samband med 
2017 års bolagsstämmor. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen besluta 
 
att notera att den verksamhet som Emmaboda Bostads AB (EBA) bedrivit under 
föregående kalenderår, 2016, har varit förenlig med det fastställda kommunala 
ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna(6 kap 1a§ 
KL). 
____ 
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§ 96 Dnr KS/2017:306 
 
Förstärkt uppsiktsplikt för kommunstyrelsen avseende de kommunala 
bolagen 
 
Bakgrund 
Bestämmelserna i KL(Kommunallagen) innebär från 2013 en förstärkt uppsiktsplikt 
för kommunstyrelsen avseende kommunala bolagen. Det åligger kommunstyrelsen 
att i årliga beslut pröva om den verksamhet som bolaget/förbundet bedrivit under 
föregående kalenderår har varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet 
och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna(6 kap 1a§ KL). Om 
styrelsen finner att så inte är fallet, ska den lämna förslag till kommunfullmäktige 
om nödvändiga åtgärder. 
 
Beslutsunderlag 
Styrelseprotokoll från Emmaboda Fastighets AB. 
Ägardirektiv,  
Delårs- och årsbokslut. 
Vid vårens utvecklingsdialog har Emmaboda Fastighets AB presenterat sin 
verksamhet under rubrikerna: året som har gått, nuläge och framtid. 
Under hösten 2016 har en ny företagspolicy för de kommunala bolagen beslutats. 
Uttalande från Emmaboda Fastighets AB hur verksamheten bedrivits och 
utvecklats mot bakgrund av det i bolagsordningen och ägardirektiven angivna 
syftet. 
Bolaget har under 2016 uppfyllt kraven enligt ägardirektivet och arbetat enligt i 
bolagsordningen fastslaget ändamål. 
 
Nuläge 
Kommunstyrelsen ska ha uppsikt över de kommunala bolagen genom årliga 
möten med resp. bolag. Detta ska arbetas in under 2017 efter att bolagsstämmorna 
hållits. 
Bolagen ska årligen redovisa i förvaltningsberättelsen eller i särskild handling, 
utöver vad aktiebolagslagens stadgar säger, hur verksamheten bedrivits och 
utvecklats mot bakgrund av det i bolagsordningen och i kommunens ägardirektiv 
angivna syftet och ramarna för densamma. Uttalandet ska vara så utformat att det 
kan läggas till grund för lekmannarevisorernas granskning liksom för 
kommunstyrelsens uppsikt och beslut enligt 6 kap 1 och 1a §§ KL i samband med 
2017 års bolagsstämmor. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att notera att den verksamhet som Emmaboda Fastighets AB bedrivit under 
föregående kalenderår, 2016, har varit förenlig med det fastställda kommunala 
ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna(6 kap 1a§ 
KL).  
____ 
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§ 97 Dnr KS/2017:306 
 
Förstärkt uppsiktsplikt för kommunstyrelsen avseende de kommunala 
bolagen 
 
Bakgrund 
Bestämmelserna i KL(Kommunallagen) innebär från 2013 en förstärkt uppsiktsplikt 
för kommunstyrelsen avseende kommunala bolagen. Det åligger kommunstyrelsen 
att i årliga beslut pröva om den verksamhet som bolaget/förbundet bedrivit under 
föregående kalenderår har varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet 
och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna(6 kap 1a§ KL). Om 
styrelsen finner att så inte är fallet, ska den lämna förslag till kommunfullmäktige 
om nödvändiga åtgärder. 
 
Beslutsunderlag 
Styrelseprotokoll från Emmaboda Energi och Miljö AB 
Ägardirektiv,  
Delårs- och årsbokslut. 
Vid vårens utvecklingsdialog har Emmaboda Energi och Miljö AB presenterat sin 
verksamhet under rubrikerna: året som har gått, nuläge och framtid. 
Under hösten 2016 har en ny företagspolicy för de kommunala bolagen beslutats. 
Förvaltningsberättelse med uttalande. 
Bolagets verksamhet har bedrivits och utvecklats mot bakgrund av det i 
bolagsordningen och ägardirektiven angivna syftet. 
 
Nuläge 
Kommunstyrelsen ska ha uppsikt över de kommunala bolagen genom årliga 
möten med resp. bolag. Detta ska arbetas in under 2017 efter att bolagsstämmorna 
hållits. 
Bolagen ska årligen redovisa i förvaltningsberättelsen eller i särskild handling, 
utöver vad aktiebolagslagens stadgar säger, hur verksamheten bedrivits och 
utvecklats mot bakgrund av det i bolagsordningen och i kommunens ägardirektiv 
angivna syftet och ramarna för densamma. Uttalandet ska vara så utformat att det 
kan läggas till grund för lekmannarevisorernas granskning liksom för 
kommunstyrelsens uppsikt och beslut enligt 6 kap 1 och 1a §§ KL i samband med 
2017 års bolagsstämmor. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att notera att den verksamhet som Emmaboda Energi och Miljö AB bedrivit under 
föregående kalenderår, 2016, har varit förenlig med det fastställda kommunala 
ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna(6 kap 1a§ 
KL).  
 
 
____ 
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§ 98 Dnr KS/2017:306 
 
Förstärkt uppsiktsplikt för kommunstyrelsen avseende de kommunala 
bolagen 
 
Bakgrund 
Bestämmelserna i KL(Kommunallagen) innebär från 2013 en förstärkt uppsiktsplikt 
för kommunstyrelsen avseende kommunala bolagen. Det åligger kommunstyrelsen 
att i årliga beslut pröva om den verksamhet som bolaget/förbundet bedrivit under 
föregående kalenderår har varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet 
och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna(6 kap 1a§ KL). Om 
styrelsen finner att så inte är fallet, ska den lämna förslag till kommunfullmäktige 
om nödvändiga åtgärder. 
 
Beslutsunderlag 
Styrelseprotokoll från Emmaboda Elnät AB 
Ägardirektiv,  
Delårs- och årsbokslut. 
Vid vårens utvecklingsdialog har Emmaboda Elnät AB presenterat sin verksamhet 
under rubrikerna: året som har gått, nuläge och framtid. 
Under hösten 2016 har en ny företagspolicy för de kommunala bolagen beslutats. 
Förvaltningsberättelse med uttalande. 
Bolagets verksamhet har bedrivits och utvecklats mot bakgrund av det i 
bolagsordningen och ägardirektiven angivna syftet. 
 
Nuläge 
Kommunstyrelsen ska ha uppsikt över de kommunala bolagen genom årliga 
möten med resp. bolag. Detta ska arbetas in under 2017 efter att bolagsstämmorna 
hållits. 
 
Bolagen ska årligen redovisa i förvaltningsberättelsen eller i särskild handling, 
utöver vad aktiebolagslagens stadgar säger, hur verksamheten bedrivits och 
utvecklats mot bakgrund av det i bolagsordningen och i kommunens ägardirektiv 
angivna syftet och ramarna för densamma. Uttalandet ska vara så utformat att det 
kan läggas till grund för lekmannarevisorernas granskning liksom för 
kommunstyrelsens uppsikt och beslut enligt 6 kap 1 och 1a §§ KL i samband med 
2017 års bolagsstämmor. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsen besluta 
 
att notera att den verksamhet som Emmaboda Elnät AB bedrivit under föregående 
kalenderår, 2016, har varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet och 
utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna(6 kap 1a§ KL).  
____ 
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§ 99 Dnr KS/2017:306 
 
Förstärkt uppsiktsplikt för kommunstyrelsen avseende de kommunala 
bolagen 
 
Bakgrund 
Bestämmelserna i KL(Kommunallagen) innebär från 2013 en förstärkt uppsiktsplikt 
för kommunstyrelsen avseende kommunala bolagen. Det åligger kommunstyrelsen 
att i årliga beslut pröva om den verksamhet som bolaget/förbundet bedrivit under 
föregående kalenderår har varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet 
och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna(6 kap 1a§ KL). Om 
styrelsen finner att så inte är fallet, ska den lämna förslag till kommunfullmäktige 
om nödvändiga åtgärder. 
 
Beslutsunderlag 
Styrelseprotokoll från Möjligheternas Hus AB lämnas till ägaren fr.o.m 2017. 
Ägardirektiv,  
Delårs- och årsbokslut. 
Vid vårens utvecklingsdialog har Möjligheternas Hus AB presenterat sin 
verksamhet under rubrikerna: året som har gått, nuläge och framtid. 
Under hösten 2016 har en ny företagspolicy för de kommunala bolagen beslutats. 
Bolagets verksamhet har bedrivits och utvecklats mot bakgrund av det i 
bolagsordningen och ägardirektiven angivna syftet. 
 
Nuläge 
Kommunstyrelsen ska ha uppsikt över de kommunala bolagen genom årliga 
möten med resp. bolag. Detta ska arbetas in under 2017 efter att bolagsstämmorna 
hållits. 
 
Bolagen ska årligen redovisa i förvaltningsberättelsen eller i särskild handling, 
utöver vad aktiebolagslagens stadgar säger, hur verksamheten bedrivits och 
utvecklats mot bakgrund av det i bolagsordningen och i kommunens ägardirektiv 
angivna syftet och ramarna för densamma. Uttalandet ska vara så utformat att det 
kan läggas till grund för lekmannarevisorernas granskning liksom för 
kommunstyrelsens uppsikt och beslut enligt 6 kap 1 och 1a §§ KL i samband med 
2017 års bolagsstämmor. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
  
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att notera att den verksamhet som Möjligheternas Hus AB bedrivit under 
föregående kalenderår, 2016, har varit förenlig med det fastställda kommunala 
ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna(6 kap 1a§ 
KL). 
____ 
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§ 100 Dnr KS/2016:242 
 
Besvarande av revisionsrapport kommunstyrelsens uppsiktsplikt över de 
kommunala bolagen  

  
Sammanfattning 
Kommunens revisorer har i avgiven revisionsrapport februari 2017-02-21 samt i 
skrivelse 2017-02-21 gett rekommendationer för att stärka kommunens 
uppsiktsplikt gentemot de kommunala bolagen. Det bör noteras att flertalet av de 
noteringar som görs av revisorerna har varit föremål för värdering och åtgärd före 
revision. Revisorerna har i skrivelse avgett rekommendationer vilka sammanfattas 
med åtgärdsbeskrivning enligt nedan. 
 
Revisorernas rekommendation: 
”Dokumentera hur uppsiktsplikten ska genomföras i praktiken, exempelvis via ett 
årshjul när olika aktiviteter ska genomföras mellan kommunstyrelsen och bolag. 
Vidare behöver spårbarheten i kommunstyrelsens protokoll öka vad avser hur 
kommunstyrelsen bedrivit sin uppsiktsplikt. ” 
Kommunens åtgärder: 
Det bör noteras att det i ägardirektiv, företagspolicy och bolagsordningar tydligt 
anges på vilka sätt och vid vilka tidpunkter som kommunstyrelsen skall 
informeras om bolagens verksamhetsläge. 
Kommunen implementerar en tydlig struktur där:  
Uppföljning av bolagens verksamhet tas upp minst 2 ggr per år utöver 
utvecklingsdialog. Kommunen har skapat ett årshjul som ger en överblick över 
när moment i uppsiktsplikten genomförs. Se bif fil. 
För att öka spårbarheten skall moment enligt årshjulet dokumenteras i 
kommunstyrelsens protokoll. 
Revisorernas rekommendation: 
Bolagens verksamhetsplan/affärsplan och budget bör på ett tydligare sätt 
behandlas i kommunstyrelsen.  
Kommunens åtgärder: 
Varje bolags verksamhetsplan, budget och resultat kommer att behandlas som ett 
enskilt informationsbeslut i Kommunstyrelsens protokoll. 
Revisorernas rekommendation: 
Säkerställ att hela kommunstyrelsen ges den information som krävs för att de ska 
kunna känna att de fullgjort sitt uppdrag avseende uppsiktsplikten gentemot de 
kommunala bolagen. 
Kommunens åtgärder: 
Ovan angivna åtgärder med årshjul och tydligare separat dokumentation i 
kommunstyrelsens protokoll ger kommunstyrelsen en god möjlighet att följa hur 
uppsiktsplikten efterlevs. 
Revisorernas rekommendation: 
Varje bolag bör behandlas var för sig i samband med prövningen om 
verksamheten varit förenlig med det kommunala ändamålet och att verksamheten 
har bedrivits inom de kommunala befogenheterna. Vidare bör det av 
handlingarna framgå vad bedömningen grundas på. 
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Kommunens åtgärder: 
Dokumentation av uppfylld uppsynsplikt skall innefatta hänvisning till 
faktaunderlag, bedömning och vad denna bedömning grundar sig på samt 
redovisas i separata beslut för varje bolag. 
Revisorernas rekommendation: 
Protokollen från Möjligheternas Hus AB bör i fortsättningen delges 
kommunstyrelsen på samma sätt som övriga bolag gör. Eventuella 
sekretessparagrafer kan maskas.  
Kommunens åtgärder: 
I ägardirektiv beslutat av kommunfullmäktige 2017-04-10 § 181 framgår att 
bolagens justerade protokoll från bolagsstämma och styrelsemöten skall vara 
Kommunstyrelsen tillhanda senast 14 dagar efter justering. 
Revisorernas rekommendation: 
Samma begrepp bör användas för att minimera risken för missförstånd, 
exempelvis affärsplan/verksamhetsplan och verksamhet/ändamål.  
Kommunens åtgärder: 
I det av Kommunfullmäktige 2010- 04-10 § 181 beslutade ägardirektivet framgår 
att begreppen affärsplan och verksamhet används. 
 
Avslutningsvis skall framföras att den av kommunens revisorer utförda 
granskningen har varit ett värdefullt bidrag i vårt pågående arbete för att 
kvaliteten på uppsiktsplikten och därmed samarbetet mellan kommunen och 
kommunens bolag. 
 
Beslutsunderlag 
Missiv granskning ks uppsiktsplikt kommunala bolag 
Revisionsrapport granskning av kommunstyrelsens uppsiktsplikt bolag 
Yttrande revisionsrapport kommunstyrelsens uppsiktsplikt gentemot de 
kommunala bolagen 170429 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
  
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att som eget yttrande översända kommunchefens svar på Revisionsrapport 
Granskning av kommunstyrelsens uppsiktsplikt gentemot de kommunala bolagen 
till PwC och kommunens revisorer. 
____ 
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§ 101 Dnr KS/2017:116 
 
Besvarande av revisionsrapport Lönehanteringen 
 
Sammanfattning 
Kommunens revisorer har givit PwC i uppdrag att granska lönehanteringen. PwC 
har inkommit 2016-11-24 med revisionsrapport ”Granskning av lönehanteringen, 
Emmaboda kommun”.  
 
Granskningen visar att styrelsen och nämndernas interna kontroll avseende 
lönehanteringen i huvudsak är tillräcklig, men för att stärka den interna kontrollen 
identifierades följande förbättringsområden: 
 

1. Vi bedömer att en internkontrollplan, som baseras på en riskanalys, bör 
upprättas för lönehanteringen/-processen. 

2. Vi bedömer att de väsentliga kontrollmoment som finns inbyggda i 
lönesystemet bör dokumenteras samt, vilka kontroller som ska utföras av 
personalavdelningen och av ansvarig chef. Det kan till exempel göras 
utifrån ett flödesschema. 

3. Vi bedömer att kontrollen av personalavdelningens arbete bör 
systematiseras via stickprov med avseende av känsliga uppgifter. Det kan 
till exempel avse inloggning, registrering av anställda, men även uppgifter 
som anställningsform, löneform och satt lön. 

4. Vi bedömer att den interna kontrollen bör stärkas så att det krävs attest 
från två personer i förening för att verkställa utbetalning av lön. 

 
 
Åtgärder till följd av revisionsrapporten 

• En internkontrollplan är sedan tidigare framtagen för att göra 
stickkontroller utifrån känsliga uppgifter, men är nu uppdaterad med 
riskanalysen av lönehanteringen (bifogas). 

• Ett flödesschema (bifogas) över lönehanteringen finns upprättat sedan 
tidigare och kompletteras med de kontrollmoment som finns inbyggda i 
lönesystemet (bifogas). 

• En checklista med års- och månadscyklar samt bevakningar har utarbetats  
(bifogas). Behörighet till inloggning sker manuellt och hanteras av ett fåtal 
personer på personalavdelningen, loggfiler sparas kontinuerligt.  

• Idag attester cheferna alla poster i självservice, lönerna kontrolleras 
därefter av lönekonsulterna innan de går till systemförvaltaren för 
verkställan. Ekonomiavdelningen har redan idag genom ekonomisystemet 
kontroll av löneutbildningen. Att fler ska vara delaktiga i hanteringen av 
lön och därmed känsliga uppgifter ser kommunstyrelsen som en risk i sig 
och hoppas att revisorerna kan anse sig nöjda med ovanstående svar av 
kontrollmoment. 

 
Beslutsunderlag 
Missiv granskning av lönehanteringen 
Revisionsrapport Granskning av lönehanteringen Emmaboda kommun 
Svar på revisionsrapport granskning av lönehanteringen 
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Arbetsledare 
Checklista 
exempel driftplan systförv 
exempel på övriga lathundar 
flödesschema löneprocess 
inbyggd filtrering av anstuppg i perssystem 
inbyggda kontroller i perssystem 
Internkontrollplan 2017_lön 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
  
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att som eget yttrande översända personalchefens svar på Revisionsrapport 
Granskning av lönehanteringen till PwC och kommunens revisorer. 
____ 
 

  



                   SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 30 
Kommunstyrelsen  Sammanträdesdatum 
 2017-05-23  
  

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

§ 102 Dnr 2016:363 
 
Förvärv av aktier i Inera AB  

 
Sammanfattning 
Företaget Inera AB bildades 1999 och har hittills ägts gemensamt av alla landsting 
och regioner och verksamheten har varit inriktad på utveckling av e-hälsa. 
Verksamheten riktar sig till både invånare och medarbetare inom vård och 
omsorg. Genom bolaget sker samverkan kring gemensamma lösningar, gemensam 
infrastruktur och stöd för digitalisering. Bland de gemensamt utvecklade 
tjänsterna finns till exempel 1177 Vårdguiden, UMO (Ungdomsmottagning på 
nätet) och Journal via nätet.  
 
Frågan om ändrat ägande och ändrad verksamhetsinriktning för Inera AB har 
diskuterats under många år. Inte minst har företrädare för landsting och regioner 
uttalat sitt stöd för en förändring som innebär att verksamheten breddas och även 
omfattar kommunerna samt ger en närmare anknytning till SKL:s arbete med 
verksamhetsutveckling.  
 
Efter en omfattande förankrings- och beslutsprocess beslutade styrelsen för SKL 
den 7 oktober 2016 att godkänna att SKL Företag AB förvärvar merparten av 
aktierna i Inera AB. Samtliga landsting och regioner har sedan dess fattat beslut 
om att sälja 145 av sina 150 aktier i Inera AB. Efter den formella tillträdesdagen 
16 mars 2017 kan nu landets kommuner erbjudas att köpa fem aktier vardera och 
bli delägare på samma villkor som landsting och regioner.  
Den ändrade inriktningen för bolaget finns formulerad i aktieägaravtal, 
bolagsordning och ägardirektiv. Styrningen över bolaget sker genom ägarråd och 
bolagsstämma. I bolagsstyrelsen finns 15 ledamöter, med politiska företrädare – 
sex från kommunsidan, sex från landsting/regioner samt tre tjänstemän.  
 
Hittills har Ineras verksamhet alltså varit inriktad på hälso- och sjukvårdsområdet, 
men genom det breddade ägandet ska bolaget kunna verka inom betydligt fler 
verksamhetsområden, till exempel skola, omsorg och samhällsbyggnad.  
 
Genom att kommunen blir delägare i företaget, blir det möjligt att köpa tjänster 
från Inera AB, utan föregående upphandling (genom det så kallade Teckal-
undantaget i upphandlingslagstiftningen). Som delägare kan kommunen också 
vara med och påverka utvecklingen av digitalisering i offentlig sektor. Ett breddat 
ägande ligger också i linje med SKL:s uppdrag är att främja och stödja samverkan 
mellan medlemmarna i verksamhetsutveckling genom digitala lösningar.  
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Förvärv av aktier i Inera AB 
Beslut Inera missiv kommun 
Beslutsunderlag till kommunerna 
Aktieöverlåtelseavtal, bilaga 1 
Anslutningsavtal, bilaga 2 
Aktieägaravtal, bilaga 3  
Bolagsordning, bilaga 4 
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Ägardirektiv, bilaga 5 
Årsredovisning Inera AB 2015, bilaga 6 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
  
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att av Sveriges Kommuner och Landsting, SKL Företag AB förvärva 5 (fem) 
aktier i Inera AB för en köpeskilling om 42 500 kronor, i enlighet med 
aktieöverlåtelseavtalet 
 
att godkänna i ärendet redovisat aktieägaravtal och att inträda som part i 
aktieägaravtalet genom redovisat anslutningsavtal. 
 
att detta finansieras från tillgängliga likvida medel. 
____ 
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§ 103 Dnr KS/2017:316 
 
Firmateckning samt delegation Emmaboda kommun 

 
Med anledning av förändringar i Kommunstyrelsens ledning erfordras nytt beslut 
om firmateckning avseende kommunstyrelsens verksamhetsområde.  
_____  
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att fastställa följande förfarande för firmateckning fr.o.m 2017-06-01 och 
tillsvidare:  
 
anvisningar på kommunens check, postgiro- och bankräkningar, samt kvittering 
eller överlåtelse av checkar, postremissväxlar och dylikt undertecknas av 
nedanstående personer, två i förening, ekonomichef Anders Svensson, controller 
Ann-Sofie Nylander Johnsson, ekonomiassistent Karin Ögersten Andersson, 
ekonomiassistent  
Lena Kronberg, redovisningsekonom Katarina Bondesson, kommunchef Anette 
Strömblad samt kommunstyrelsens ordförande Ann-Marie Fagerström.  
 
Kvitton och värdepostförsändelser undertecknas av kommunalrådet Ann-Marie 
Fagerström, kommunchef Anette Strömblad, ekonomichef Anders Svensson, 
teknisk chef Sven Odlingsson, kommunsekreterare Tommy Persson, registrator 
Britt-Marie Fransson samt arkivarie Maria Henningsson var för sig.  
 
Köpehandlingar vid kommunens köp och försäljning av fastigheter undertecknas 
av kommunstyrelsens ordförande Ann-Marie Fagerström och teknisk chef Sven 
Odlingsson samt vid förfall för Ann-Marie Fagerström av vice ordförande Sten-
Olof Johansson eller vice ordförande Maria Ixcot Nilsson och vid förfall för Sven 
Odlingsson av kommunchef Anette Strömblad.  
 
Kommunens försäljning av tomtfastigheter för bostadsändamål handhas av 
Teknik- och Fritidsnämnden varför det noteras att köpehandlingar undertecknas 
av teknisk chef Sven Odlingsson samt vid förfall för Sven Odlingsson av Åsa 
Albertsson.  
 
Kommunens borgensförbindelser undertecknas av kommunstyrelsens ordförande 
Ann-Marie Fagerström och ekonomichef Anders Svensson samt vid förfall för 
Fagerström av vice ordförande Sten-Olof Johansson eller vice ordförande Maria 
Ixcot Nilsson och vid förfall för Svensson av kommunchef Anette Strömblad.  
 
Kommunens medfinansiering i utvecklingsprojekt inom ramen för EU:s program 
undertecknas av kommunstyrelsens ordförande Ann-Marie Fagerström och 
kommunchef Anette Strömblad samt vid förfall för Fagerström av vice ordförande 
Sten-Olof Johansson eller vice ordförande Maria Ixcot Nilsson och vid förfall för 
Strömblad av ekonomichef Anders Svensson.  
 
Kommunens borgensåtaganden enligt förordningen om förvärvslån och 
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hyresförlustlån samt kommunens borgensåtagande för byggnadskreditiv vid ny- 
och ombyggnad av enfamiljshus med statliga lån undertecknas av 
kommunstyrelsens ordförande Ann-Marie Fagerström och ekonomichef Anders 
Svensson samt vid förfall för Fagerström av vice ordförande Sten-Olof Johansson 
eller vice ordförande Maria Ixcot Nilsson och vid förfall för Svensson av 
kommunchef Anette Strömblad.  
 
Hyres- och arrendekontrakt avseende kommunens fastigheter undertecknas av 
teknisk chef Sven Odlingsson samt vid förfall för Sven Odlingsson av Åsa 
Albertsson. 
 
Servitutsavtal för kommunen undertecknas av teknisk chef Sven Odlingsson samt 
vid förfall för honom av Åsa Albertsson. 
 
Betalningsföreläggande, utmätningar etc. undertecknas av ekonomichef, Anders 
Svensson och vid förfall för honom av ekonomiassistent Lena Kronberg. 
 
Kommunens talan i mål och ärenden som inte nämnts ovan eller som på grund av 
lag eller kommunfullmäktiges beslut ankommer på annan, föres av 
kommunstyrelsens ordförande Ann-Marie Fagerström eller vice ordförande Maria 
Ixcot Nilsson och kommunchef Anette Strömblad, båda i förening.  
 
Följande befattningshavare skall, tills annat beslut fattas, inneha delegation enligt 
nedan. Delegationen inkluderar att följa de föreskrifter för Emmaboda kommuns 
medelshantering som beskrivs i Finanspolicy för Emmaboda kommun, beslutad 
av kommunfullmäktige 1996-02-15, § 15.  
 
Ärenden  
1 Beslut om upplåning med bindningstider upp till 60 månader samt leasing 
delegeras till var för sig: 
Ekonomichef Anders Svensson  
Kommunchef Anette Strömblad  
Kommunstyrelsens ordförande Ann-Marie Fagerström  
Kommunstyrelsens v ordförande Sten-Olof Johansson 
Kommunstyrelsens v ordförande Maria Ixcot Nilsson 
 
2 Beslut om all förvaltning av kommunens likviditet delegeras till var för sig: 
Ekonomichef Anders Svensson 
Kommunchef Anette Strömblad  
Kommunstyrelsens ordförande Ann-Marie Fagerström  
Kommunstyrelsens v ordförande Sten-Olof Johansson 
Kommunstyrelsens v ordförande Maria Ixcot Nilsson 
 
3 Beslut om användande av riskbegränsande instrument typ terminsaffär delegeras 
till Ekonomichef Anders Svensson  
 
4 Undertecknande av handlingar i samband med kommunens upplåning, leasing, 
likviditetsförvaltning, options- och terminsaffärer eller annan finansiell 
verksamhet delegeras till två i förening: 
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Ekonomichef Anders Svensson  
Kommunchef Anette Strömblad  
Kommunstyrelsens ordförande Ann-Marie Fagerström  
Kommunstyrelsens v ordförande Sten-Olof Johansson 
Kommunstyrelsens v ordförande Maria Ixcot Nilsson 
 
5 Överföring av medel i bank mellan kommunens bankkonton och andra konton 
via telefon eller via terminalkoppling delegeras till var för sig: 
Ekonomichef Anders Svensson 
Redovisningsekonom Katarina Bondesson  
Controller Ann-Sofie Nylander Johnsson 
Ekonomiassistent Karin Ögesten Andersson 
Ekonomiassistent Lena Kronberg  
 
Kommunens talan i mål och ärenden varom ej nämnts ovan eller som på grund av 
lag eller kommunfullmäktiges beslut ankommer på annan föres av 
kommunstyrelsens ordförande Ann-Marie Fagerström eller vice ordförande Maria 
Ixcot Nilsson och kommunchef Anette Strömblad, båda i förening, samt vid 
förfall för Ann-Marie Fagerström eller vice ordförande Maria Ixcot Nilsson av 
vice ordförande Sten-Olof Johansson och vid förfall för kommunchef Anette 
Strömblad av ekonomichef Anders Svensson.  
____ 
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§ 104 Dnr KS/2017:263 
 
Medfinansiering Swedish Glass Net  

  
Sammanfattning 
Inom ramen för Glasriketuppdraget är ett av de prioriterade områdena samverkan 
via nätverket Swedish Glass Net. Syftet är att ta ett nationellt ansvar för att 
bevara, säkra, tillgängliggöra och med fokus på innovation och tillväxt utveckla 
de svenska glasarkiven och samlingarna.  
 
I Swedish Glass Net ingår för närvarande Emmaboda kommun/The Glass Factory, 
Emmabodabygdens Arkivförening, Konstmuseet i Kalmar/Designarkivet, 
Linneuniversitetet och Kulturparken. Swedish Glass Nets verksamhet kommer att 
bidra till  
• Innovation  
• Regional tillväxt  
• Insikt och förståelse för svenskt kulturarv inom glas  
 
För att möjliggöra arbetet har Swedish Glass Net via Landstinget i Kalmar ansökt 
om ”projektmedel för samordning” till Kulturrådet och Tillväxtverket med 
medfinansiering från Regionförbundet Kalmar län, region Kronoberg och de fyra 
glasriket kommunerna. 
I dagarna fick ansökan till Kulturrådet avslag. Det innebär att projektplan och 
projektbudget för ansökan till Tillväxtverket och övriga finansiärer kommer att 
revideras. 
Studieresa stryks och samordningstjänsten minskas i omfattning. Insatser som 
kommer prioriteras är att samordna och hålla samman nätverket, arbeta med 
kommunikation och lobbying, skapa en hemsida, att och söka EU-medel till 
lämpliga projekt samt att verka för att hitta en långsiktig verksamhetsfinansiering. 
 
Behovet av medfinansiering från de fyra glasriket kommunerna är fortsatt 25 000 
kr. Medel föreslås tas från kommunstyrelsen konto till förfogande. 
 
Beslutsunderlag  
Medfinansieringsintyg 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
  
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att tillstyrka Swedish Glass Nets ansökan via Landstinget i Kalmar med en 
medfinansiering på 25000 kr 
 
att medel tas från kommunstyrelsen konto till förfogande. 
____ 
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§ 105 Dnr KS/2017:317 
 
Uppdragsbeskrivning strategi utveckling av östra industriområdet 

 
Sammanfattning 
Utvecklingsstrateg Åsa Albertsson på tekniska kontoret och näringslivsutvecklare 
Ann-Christine Torgnyson har fått i uppdrag att ta fram en strategi och 
handlingsplan för utveckling av Östra Industirområdet. Se kartor. 
 
Uppdraget föranleds av den problematik som uppstått när traditionell 
industriverksamhet ska samexistera med en pågående krossnings- och 
täktverksamhet. 
 
Beskrivning av uppdrag: 
Att i dialog med aktörerna på Östra Industiområdet ta fram en strategi för hur 
området kan utvecklas till ett attraktivt industriområde som har potential att locka 
framtida företagsetableringar och bidra till att befintliga verksamheter kan 
utvecklas. 
 
I dialogen ingår det att ta fram konkreta förslag på förbättringar i utemiljön. 
Se över användning av mark på detaljplanelagt industriområde och öka 
förutsättningarna för nyetableingar, ny- och tillbyggnation där byggrätter finns. 
Se över behov av en framtida detaljplan av idag icke planlagd mark. 
Finna framtida lösningar inom grus-, krossning och täktverksamheter för att 
minimera påverkan på befintliga industriföretag i området. 
Se över vägnät, till/avfarter till industriområdet. 
Undersöka möjligheter till ny infartsväg från väg 120 till täkt- och 
masshanteringsområde. 
Att i samverkan med aktörerna på Östra Industriområdet ta fram ett förslag till 
skyltning på området. 
Undersöka möjlighet till fiberanslutning. 
Ta fram kostnadsförslag och prioriteringsordning för åtgärder som föreslås i 
strategi och handlingsplan. 
 
Budget: 
30 000 kr för att ta fram skiss för att visualisera förslag. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Östra Industriområdet 
Östra industriområdet Flygbild 
Karta östra industriområdet 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
  
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att arbetet skall fortsätta i enlighet med ovan föreslagen uppdragsbeskrivning  för 
strategi och handlingsplan för Östra Industriområdet daterat 2017-05-08 
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att förslag till strategi och handlingsplan för Östra Industriområdet ska föreslås 
före utgången av 2017 samt 
 
att detta finansieras från kontot för kommunstyrelsens förfogande. 
____ 
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§ 106 Dnr KS/2017:318 
 
Kompensation för återställande av PO-avgiften för unga under 26 år  

  
Sammanfattning 
Tidigare har arbetsgivare fått en kompensation av reducerad PO-avgift för unga 
under 26 år. Detta har under 2016 återställts till full PO-avgift. Offentliga sektorn 
har fått en viss kompensation för detta i ökade generella bidrag. 
 
Socialnämnden har i ett beslut i KS 2017-04-25 § 10 erhållit 1 500 tkr i 
kompensation, vilket finansierades från kommunens skatteintäkter och generella 
bidrag. 
 
Nu visade det sig att även Bildningsnämnden och Teknik- och fritidsnämnden har 
anställda som är under 26 år.  
 
Ärendets beredning 
Ekonomichefen har gjort en beräkning utifrån antalet unga under 26 år på resp. 
nämnd och kommit fram till följande: Socialnämnden 21,81 st, Bildningsnämnden 
8,0 st. och Teknik- och Fritidsnämnden 2,0 st. Detta är beräknat på nuläget och 
gäller tillsvidareanställda.  
 
Ekonomiska konsekvenser 
Utifrån socialnämndens tillskott på 1 500 tkr får då Bildningsnämnden 550 tkr och 
Teknik- och Fritidsnämnden 140 tkr i proportionell beräkning. De två sistnämnda 
nämnder tillskott finansieras, precis som Socialnämnden, från kommunens skatter 
och bidrag.   
 
Beslutsunderlag 
Skrivelse PO-avgifter Bildning o Teknik o Fritid 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att kompensera Bildningsnämnden med 550 tkr och Teknik- och Fritidsnämnden 
med 140 tkr för ökade PO-avgifter vad gäller unga under 26 år 
 
att ovanstående finansieras från kommunens skatteintäkter och generella bidrag. 
____ 
 
Yrkanden 
Jan-Olof Jäghagen(S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag med 
motiveringen att medlen bl.a. riktas till förstärkning inom förskolans område. 
 
Sten-Olof Johasson(M) deltar inte i beslutet och kommer lämna in en 
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protokollsanteckning. 
Johan Jonsson(C) Gull-Britt Hellborg(KD), Bo Sunesson(C) och Rune 
Magnusson(C) deltar inte i beslutet. 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att kompensera Bildningsnämnden med 550 tkr och Teknik- och Fritidsnämnden 
med 140 tkr för ökade PO-avgifter vad gäller unga under 26 år 
 
att ovanstående finansieras från kommunens skatteintäkter och generella bidrag. 
____ 
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§ 107 Dnr KS/2017:319 
 
Risk- och sårbarhetsanalys 2014-2018 
 
Sammanfattning 
Enligt 2 kap § 1 i Lag (2006:544) om kommuners och landstings åtgärder inför 
och vid extraordinära händelser i fredstid och höjd beredskap skall kommuner och 
landsting analysera vilka extraordinära händelser i fredstid som kan inträffa i 
kommunen respektive landstinget och hur dessa händelser kan påverka den egna 
verksamheten. Resultatet av arbetet skall värderas och sammanställas i en risk- 
och sårbarhetsanalys och rapporteras till länsstyrelsen och Myndigheten för 
samhällsskydd och beredskap. 
Arbetet ned risk- och sårbarhetsanalysen omfattar olika delar varav de avslutande 
delarna med identifiering av risker och sårbarheter samt riskanalys och 
handlingsplan är framtaget för beslut. 
 
Ärendets beredning 
Arbetet med identifiering av risker och sårbarheter samt riskanalys och 
handlingsplan har genomförts i ett brett arbete med deltagagande av samtliga 
förvaltningar och bolag som bedriver samhällsviktig verksamhet. Ärendet har 
informerats om i kommunstyrelsens arbetsutskott samt i kommunens 
ledningsgrupp. 
 
Konsekvensbeskrivning 
Arbetet med att identifiera och analysera risker och sårbarheter i kommunen har 
gett en bild av åtgärder som är angelägna för att minska risker och sårbarhet i den 
kommunala verksamheten och skapa en god förmåga att hantera krissituationer.  
Underlaget ger en prioriteringsordning för respektive risk och sårbarhet varvid tre 
områden framträtt som särskilt prioriterade. Två av dessa områden har koppling 
till teknisk infrastruktur och ett område till generell krisberedskap. Övriga delar är 
angelägna men i något lägre grad.  

 
Om identifierade brister vad gäller risker och sårbarheter i kommunens 
verksamhet inte åtgärdas ökar risken att kriser får mer omfattade konsekvenser. 
Vidare kommer kommunens förmåga att hantera kriser ha omfattande brister. 

 
Ekonomiska konsekvenser 
Åtgärdande av mest prioriterade risker och sårbarheter innebär inga kostnader i 
form av investeringar eller dylikt.  
För att hantera risken värmebölja krävs investeringar för att dels möjliggöra 
temperaturreglering av ett antal lokaler samt säkerställa till vatten som livsmedel 
genom att etablera en reservvattentäkt.  
 
Etablering av en ny vattentäkt drivs av Emmaboda Energi varför en kalkyl för 
detta inte medföljer risk och sårbarhetsanalysen.  
Angående kylning av lokaler handlar det om inköp av sju portabla ACs till 
kommunens servicehus till en kostnad av 260 000 SEK.  
Övriga åtgärder medför inga kostnader i form av investeringar. 
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse-RSA-2017 
Underlag till ärendet är bilaga 4 till risk- och sårbarhetsanalysen.  
OBS! Underlaget är sekretessbelagt enligt offentlighets- och sekretesslagen 
(2009:400) 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
  
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att den föreliggande risk- och sårbarhetsanalysen med prioriterade åtgärder 
beslutas för åtgärdande i respektive förvaltning. 
____ 
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§ 108 Dnr KS/2017:203 
 
Remiss – Promemoria – Specialpedagogisk kompetens i fråga om 
neuropsykiatriska svårigheter  

  
Sammanfattning 
Utbildningsdepartementet har inkommit 2017-03-27 med remiss gällande 
specialpedagogisk kompetens i fråga om neuropsykiatriska svårigheter 
(U2017/01365/UH). 
 
Ärendets beredning 
Ärendet är remitterat till Bildningsnämnden för yttrande 
Verksamhetsledare Jenny Kromnow har tillsammans med personal inom 
elevhälsan lämnat ett förslag till remissvar. 

 
Ärendet 
Resultatet från enkät- och intervjuundersökningarna som lyfts i promemorian 
visar på ett omfattande behov av ökad kompetens i skolan och förskolan i frågan 
om neuropsykiatriska svårigheter. Det framgår att den fördjupade kunskapen och 
kompetensen hos speciallärare och specialpedagoger är särskilt viktig. 
 
Genom förslaget om ändring i högskoleförordningen tillförs skrivelse om att  
såväl speciallärare som specialpedagoger ska visa fördjupad kunskap om 
funktionsnedsättningar, inbegripet neuropsykiatriska funktionsnedsättningar 
(NPF). NPF är en funktionsnedsättning, varför väljs formuleringen ”inbegripet 
neuropsykiatriska funktionsnedsättningar”? 
 
På s. 25 anges att breddningen mot neuropsykiatriska svårigheter bör kunna få en 
omfattning motsvarande 15 hp, samtidigt som ingenting annat ska tas bort. Hur 
ska detta kunna leda till fördjupad kunskap? Skrivningen bör i stället vara 
”generell kunskap”. Vi anser att fördjupad kunskap kräver minst 15 hp och är 
inget som man kan ”trycka in vid sidan om”. 
 
I promemorian framkommer att det åligger varje lärosäte att besluta om sina 
utbildningars närmare innehåll och utformning utifrån de förutsättningar som 
lärosätet har. Det skulle vara önskvärt att det rådde en likvärdighet avseende detta 
tillägg.  
Genom att utbildningar utformas likvärdigt och lärosäten gör lika skapas en 
gemensam grund (”minsta gemensamma nämnare”) och ökar möjligheten till att 
trygga en jämlik skola. 
 
Sneglar man mot Finland måste alla som ska bli klasslärare eller ämneslärare  
även läsa specialpedagogik. Är detta något som övervägs även i Sverige för att 
ytterligare bredda den generella baskunskapen gällande funktionsnedsättningar 
och vikten av anpassningar i lärmiljön? 
 
Beslutsunderlag 
Promemorian Specialpedagogisk kompetens i fråga om neuropsykiatriska 
svårigheter 
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Specialpedagogisk kompetens i fråga om neuropsykiatriska svårigheter 
(U2017/01365/UH). 
Tjänsteskrivelse - Specialpedagogisk kompetens i fråga om neuropsykiatriska 
svårigheter 
 
Bildningsförvaltningen Beslutade 2017-04-27 § 55  
Att föreslå kommunstyrelsen att anta föreslaget remissvar som sitt eget. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
  
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att föreslå kommunstyrelsen att anta föreslaget remissvar som sitt eget. 
____ 
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§ 109 Dnr KS/2017:320 
 
Delegation vid Kommunchefens frånvaro – huvudsemester 2017 

  
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen beslöt 2014-06-03 § 83 
att vid kommunchefens frånvaro delegera kommunens firmateckningsrätt till i 
första hand ekonomichef och vid dennes frånvaro i andra hand delegera 
kommunens firmateckningsrätt till förvaltningschef. 
 
Kommunchef Anette Strömblad har inkommit med beslut angående delegering 
Kommunchef och chef för kommunledningskontoret under dennes huvudsemester 
2017 
 
Beslutsunderlag 
Beslut Delegation vid Kommunchefs frånvaro – huvudsemestern 2017 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
  
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna anmälan delegationsbeslut som läggs till handlingarna. 
____ 
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§ 110 Dnr KS/2017:280 
 
Nytt ventilationsaggregat Bjurbäcksskolan, mellanstadiet  

  
Sammanfattning 
Teknik- och Fritidsnämnden har inkommit med äskande om medel till nytt 
ventilationsaggregat till Bjurbäcksskolan, mellanstadiet.  
 
Nuvarande ventilationsaggregat har varit i drift sedan 1979. Enda större åtgärden 
som har genomförts är utbyte av styrsystem, vilket gjordes runt år 2000. Detta 
styrsystem bedöms kunna vara i drift cirka 5 år till. 
 
Vid samma tid som styrsystemet byttes ut så installerades fjärrvärme och vatten-
buret värmesystem i byggnaden. Avsättning på fjärrvärmeledningen drogs även 
fram till ventilationsaggregatet, men anslöts inte vid detta tillfälle. Aggregatet  
använder fortfarande sitt ursprungliga elbatteri som sörjer för uppvärmning av  
ventilationsluften. 
 
Konsekvensbeskrivning 
Vi har idag problem med att få ut tillräckligt luftflöde till alla rum, dels beroende 
på det åldrande aggregatet och dels på att nya rum har tillkommit inom  
byggnaden, såsom grupprum och klassrum. Ventilationssystemet skulle idag inte 
få godkänt vid en OVK-besiktning.  
 
Sedan tidigare så finns också ett ljudproblem. Aggregatet stör framförallt om-
kringliggande rum. Försök har gjorts med att sätta upp ljuddämpande material, 
dels på angränsande väggar och dels på själva aggregatet, med detta har inte gett 
önskvärt resultat. 
 
För att erhålla bästa resultat så bör även tilluftsdon i klassrum och större samlings-
rum bytas ut, även vissa delar av kanalisationen byts då ut till större dimension. 
 
Åtgärd 
Ett nytt ventilationsaggregat med tystare, energieffektivare drift samt med an-
vändning av fjärrvärme för uppvärmning av ventilationsluft. Aggregatets luftflöde 
anpassas till den verksamhet som bedrivs idag.  
 
Det nya ventilationsaggregat installeras på samma plats som det gamla i befintligt 
fläktrum och ansluts till befintligt kanalsystem. Befintligt styrsystem behålls. 
 
Aggregatet bör installeras under skollovet 2017. Förenklad upphandling enligt 
LOU bör göras snarast. Installationen är förhållandevis enkel och borde kunna  
genomföras på 1-2 veckor. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Nytt ventilationsaggregat:                Bedömd kostnad 750.000 kronor 
Komplettering tilluftsdon och  
kanalisation:                 Bedömd kostnad  250.000 kronor 
Summa:                      1.000.000 kronor 
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Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2017-05-10 § 30 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anslå 1 000 000  
kronor till nytt ventilationsaggregat och komplettering  av tilluftsdon och 
kanalisation på Bjurbäcksskolans mellanstadium. 
 
Beslutsunderlag 
TFN 2017-05-10 §30 Nytt ventilationsaggregat Bjurbäcksskolan, mellanstadiet 
Tjänsteskrivelse-Nytt ventilationsaggregat Bjurbäcksskolan, mellanstadiet 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anslå 1.000.000 kronor till nytt ventilationsaggregat och komplettering  av 
tilluftsdon och kanalisation på Bjurbäcksskolans mellanstadium. 
 
att investeringen på 1 000 000 kronor finansieras från ospecificerade medel i 
investeringsbudgetarna 2016 och 2017. 
____ 

  



                   SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 47 
Kommunstyrelsen  Sammanträdesdatum 
 2017-05-23  
  

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

§ 111 Dnr KS/2017:321 
 
Taxor Räddningstjänstförbundet Emmaboda-Torsås  

 
Sammanfattning 
Räddningstjänstförbundet Emmaboda-Torsås har inkommit med förslag till taxor 
inom Räddningstjänstförbundets verksamhetsområden. 
 
Beslutsunderlag 
Cirkulär 17022 
Taxa för tillsyn och tillstånd 2017 
Nytt index RFET 
Indexreglerade taxor RFET 2017 
Sotningsindex 2017 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta föreslagna taxor inom Räddningstjänstförbudets verksamhetsområde 
gällande tillstånd brandfarlig vara, sotnings- och brandskyddskontroll  
____ 
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§ 112 Dnr KS/2017:322 
 
Beslutsnivå för indexuppräkning inom Räddningstjänstförbundet 
Emmaboda-Torsås verksamhetsområde  

 
Sammanfattning 
Räddningschef Hans Erlandsson har inkommit med förslag angående beslutsnivå 
för indexuppräkning inom Räddningstjänstförbundet Emmaboda-Torsås 
verksamhetsområden. 
 
Enligt Kommunallagens 3 kap 10, 21 §§ kan kommunfullmäktige besluta delegera 
möjligheten att göra indexjusteringar till förbund. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse - Beslutsnivå indexuppdatering Emmaboda  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att beslut i detta ärende gäller under förutsättning att Räddningstjänstförbundet 
Emmaboda-Torsås beslutar föreslå Kommunfullmäktige besluta detsamma 
 
att förbundsdirektionen för Räddningstjänstförbundet Emmaboda-Torsås 
verksamhetsområden kan verkställa beslut gällande höjning av taxor via 
Konsumentprisindex, KPI, utan att inhämta Kommunfullmäktiges godkännande 
 
att Räddningstjänstförbundet Emmaboda-Torsås varje år ska meddela 
Kommunfullmäktige gällande nivå för de taxor som berörs av indexregleras enligt 
detta beslut. 
____ 
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§ 113 Dnr KS/2017:323 
  
Upphävande av kommunalt VA-bidrag 
 
Sammanfattning 
Upphörande av Kommunfullmäktiges (KF) beslut samt om ”Grunder för kommunala 
bidrag till anordnande av yttre vatten- och avlopps anläggningar”.  
 
Bakgrund  
Sedan 70-talet har kommunen beviljat bidrag till fastighetsägare vid anordning av 
enskild avloppsanläggning och dricksvattentäkt samt installation av dricksvattenfilter.  
1973 beslutade KF att fr.o.m. 1974-01-01 anta ”Grunder för kommunala bidrag till 
anordnande av yttre vatten- och avlopps anläggningar”. Kommunfullmäktige 
meddelar vilken ram till bidragen som anvisas varje år.  
 
1978-02-27 beslutade Hälsovårdsnämnden att hemställa till KF ändring av § 7.  
1978-05-25 beslutade KF § 67 att anta ett tillägg i ”grunder för kommunala bidrag”. 
Dåvarande Hälsovårdsnämnd och byggnads kontor var då inte en egen förvaltning 
utan löd under Kommunstyrelsen.  
Därefter har ytterligare förändringar skett genom nya beslut 1982-02-25,  
1984-06-20 och 1994-11-17.  
 
Bygg- och Miljönämnden synpunkt på vilken nivå som ska besluta om bidragen. 
Idag är tekniska förvaltningen en egen enhet med två nämnder och egna budgetar.  
Av denna anledning så hanterar nämnderna själva dessa frågor.  
 
Nämnden har efter beslut om förslag att upphäva tidigare beslut gällande va-bidrag 
samt tagit fram Reglemente för kommunala va-bidrag ”Grunder för kommunala 
bidrag” och beslutat om dessa 2017-04-18 § 43 
 
Bygg- och miljönämnden beslutade 2015-93-14§ 29 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige  
att tidigare tagna beslut av kommunfullmäktige gällande va-bidrag samt ”Grunder för 
kommunala bidrag” upphör att gälla  
att Bygg- och miljönämnden hanterar bidragen inom sin budget.  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att tidigare tagna beslut av kommunfullmäktige gällande va-bidrag samt ”Grunder för 
kommunala bidrag” upphör att gälla. 
____ 
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§ 114 Dnr KS/2017:324 
 
Reglemente/Riktlinje kommunala VA-bidrag 

 
Sammanfattning 
Bygg- och miljönämnden har 2017-04-18 § 14 beslutat föreslå 
Kommunfullmäktige besluta att tidigare tagna beslut av kommunfullmäktige 
gällande va-bidrag samt ”Grunder för kommunala bidrag” upphör att gälla. 
 
Med anleding av upphörande av tidigare beslut gällande VA-bidrag har Bygg- och 
miljönämnden 2017-04-18 § beslutat om förslag till Reglemente för kommunala 
VA-bidrag. 
 
Dokumentet kommer döpas om till Riktlinje istället för Reglemente i enlighet 
med Emmaboda kommuns antagna begreppsnivå för sina övergripande dokument.  
 
Beslutsunderlag 
BMN 20170418 § 43 Riktlinje kommunala VA-bidrag 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta Riktlinjer för VA-bidrag. 
____ 
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§ 115 Dnr KS/2017:6 
 
Motioner och Medborgarförslag - balansrapporter  
 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning skall en balansrapport över motioner 
och medborgarförslagen som inte slutförts redovisas vid kommunfullmäktige 
En ny förteckning över ej slutligt behandlade motioner och medborgarförslag har 
sammanställts.  
Vidare finns redovisning om beredningsläget för motioner och medborgarförslag 
äldre än ett år.  
 
Antal inkomna Medborgarförslag 2013 till och med 2017-05-20 
2013: 16 st. Alla besvarade. 
2014: 17 st. Alla besvarade. 
2015: 10 st.  Ett medborgarförslag, Dnr KS/2015:120, innehåller uppdrag  
 från Kommunfullmäktige 2015-10-05 § 70 till Bygg- och  
 miljönämnden som ännu ej är besvarat. 
2016: 12 st. 5 ej besvarade. Finns tid att besvara alla inom ett år utom ett, 

Dnr KS/2016:131 Hastighetssänkning genom Kimramåla. KF 
beslutade 2017-02-13 § 6 återremittera förslaget.  

 
Antal inkomna Motioner 2013 till och med 2017-05-20 
2013: 15 st.  Alla besvarade. 
2014:10 st. Alla besvarade. 
2015: 10 st. Alla besvarade. 
2016: 6 st. Två ej besvarade, Dnr KS/2016:258, 2016:444. Finns tid att  
 besvara inom ett år. 
2017: 6 st. Finns tid att besvara inom ett år. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarforslag - balansrapport per den 20 maj 2017 
Motion – balansrapport per den 20 maj 2017 
____  
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut  
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att anteckna anmälan av kommunfullmäktige ej slutligt behandlade motioner och 
medborgarförslag per 2017-05-20 till protokollet.  
____ 
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§ 116 Dnr KS/2017:109 
 
Återkoppling – Sommarföretag Ung Drive  
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen beslutade 2017-02-21 § 39 
att erbjuda upp till 10 platser för UngDrive eller motsvarande koncept med 
sommarföretagande för ungdomar. 
Tidigare har Emmaboda kommun samarbetat med Ung Företagsamhet i konceptet 
Sommarföretag UF vilka har valt att upphöra med konceptet. 
 
Ett avtal har tagits fram mellan Ung Drive och Emmaboda kommun vilket även är 
undertecknat. 
UngDrive är avtalet klart signerat och registrerat, så det flyter på. Senast jag 
kollade var det 7 ungdomar anmälda till konceptet så det känns helt ok. 
 
Beslutsunderlag 
Avtal om projektgenomförande UngDrive Emmaboda 2017 
Ansökan om tillstånd enligt ordningslagen Användande av offentlig plats 
KS 2017-02-21  protokollsutdrag § 39 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna återkoppling–Sommarföretag Ung Drive till protokollet. 
____ 
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§ 117 Dnr KS/2017:272 
 
Finansiering av Grannsamverkanskyltar – ansökan om kommunbidrag  

  
Sammanfattning 
Samverkan mot brott är en organisation bestående av Polisen, försäkringsbolagen 
Folksam, Länsförsäkringar, If, Trygg Hansa, Moderna försäkringar och Dina 
Försäkringar, SSF Stöldskyddsföreningen, Brottsförebyggande rådet (Brå), 
Sveriges kommuner och landsting (SKL), SABO, Hyresgästföreningen och 
villaägarna, som alla verkar för att skapa ett tryggare boende. På uppdrag av 
nämnda intressenter är SSF Stöldskyddsföreningen huvudman för verksamheten. 
 
Samverkan mot brott (SAMBO) ser en stark uppåtgående trend vad gäller 
etablering av Grannsamverkan i Sveriges kommuner. SAMBO ser positivt på 
detta då metoden Grannsamverkan både kan minska brottsligheten och öka 
tryggheten hos de boende i områden som aktivt bedriver Grannsamverkan. 
 
SAMBO finansierar Grannsamverkanverksamheten i Sverige. Detta för att 
medborgare i kommunen, som på eget initiativ vill minska risken för att bli utsatta 
för brott, inte ska behöva bekosta start och drift av Grannsamverkan i sitt 
bostadsområde själva. 
 
Huvuddelen av SAMBOs utgifter går till skyltar för lokal 
Grannsamverkanverksamhet. Efterfrågan på skyltar har ökat markant under 2016 
och början av 2017. SAMBO är därför i behov av ett ekonomiskt tillskott. Det för 
att fortsättningsvis kunna erbjuda boende i Sveriges kommuner skyltar och annat 
material utan kostnad. Det gäller både befintliga och nya 
Grannnsamverkanområden. 
 
SAMBO hoppas därför att Emmaboda kommun vill vara med och stödja och 
utveckla denna verksamhet. SAMBO uttrycker att det är betydelsefullt för 
verksamheten om kommunen vill bidra med 5000 kr per år under en två års period 
med start 2017, för att täcka en del av de kostnader som kommer kommunens 
Grannsamverkansområden till godo. 
 
Ärendets beredning 
Folkhälsosamordnare Linnéa Haraldsson och Säkerhetssamordnare Niclas 
Karlsson har uppdragits att bereda ärendet. 
Nattvakten gör en viktig insats i vår kommun och utgår i dagsläget från fyra orter i 
kommunen Algutsboda, Vissefjärda, Långasjö och Emmaboda-Lindås. Nattvakten 
i Emmaboda kommun brukar ibland kallas för Grannsamverkan deluxe.  
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Att köra nattrundan innebär för det allra mesta en lugn och trivsam tur i 
grannskapet under dygnets mörkaste timmar. De håller uppsikt och noterar om 
något avviker från det vardagliga. 
Den ideella sammanslutningen minskar antalet begångna brott och framför allt 
förstärks de sociala banden. Nattvakten har kontinuerligt kontakt med polisen och 
vaktbolagen. De ska inte ingripa utan nattvaktens uppgift är att se, synas och störa 
och därefter rapportera till polis eller vaktbolag om något avviker från lugnet. 
Skyltar för om nattvakten planeras för att sättas upp vid infart till respektive 
område/kommundel. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Emmaboda kommun bidrar idag till finansieringen av Grannsamverkans skyltar 
genom den årliga avgiften till Sveriges kommuner och landsting (SKL).  
Kommunen ger också idag ett årligt bidrag till Nattvaktsföreningarna i 
Emmaboda/Lindås, Algutsboda, Vissefjärda och Långasjö om 15 000 kr per år 
och förening.  
Beviljandet av bidrag till SAMBO innebär ytterligare en kostnad om 10 000 kr för 
kommunen fördelat på två år. Pengar som inte finns i nuvarande budget för det 
trygghetsskapande arbetet. 
   
Sammanfattning av ärendet 
Då Grannsamverkan både kan minska brottlighet och öka tryggheten för 
människor i bostadsområden som har en aktiv Grannsamverkan och ligger i linje 
med Nattvaktsverksamheten som kommunen ger stöd till så bedöms inte ansökan 
om 10 000 kr fördelat på två år som orimlig. Särskilt som upplevelsen av 
otrygghet i kommunen är relativt stor.  
 
Beslutsunderlag 
Dokument Finansiering av Grannsamverkanskyltar-ansökan om kommunbidrag. 
Handl.nr 2017:1499 Ärendenr 2017:272 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunledningskontoret föreslår Kommunstyrelsen besluta  
 
att bidrag med 5 000 kr per år ges i två år, 2017 och 2018 till Samverkan mot 
brott (SAMBO) 
 
att bidraget finansieras från kontot Kommunstyrelsens förfogande. 
____ 
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§ 118 Dnr KS/2016:314 
 
24Emmaboda   

  
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen för en övergripande diskussion kring fortsatt avtal med 
24Emmaboda 
 
Ann-Marie Fagerström(S) redogör för majoritetens ställning gällande avtal med 
24emmaboda vilket innebär att frågan om nytt avtal med 24emmaboda är en 
verkställighetsfråga och avgörs av tjänstemännen. 
  
Johan Jonsson(C) yrkar att nuvarande avtal med 24 journalistik inte får förlängas.  
Sten-Olof Johansson(M) yrkar bifall till Johan Jonssons(C) yrkande. 
 
Propositionsordning  
Majoritetens förslag mot Johan Jonsson (C) förslag 
Ordförande finner att Kommunstyrelsen kommer besluta i enlighet med 
majoritetens förslag.  
Votering 
Ja för majoritetens förslag  
Nej för Johan Jonssons(C) 
Voteringen utfaller med 7 Ja, 4 Nej och 1 avstod 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att frågan om nytt avtal med 24emmaboda är en verkställighetsfråga och avgörs 
av tjänstemännen. 
____ 
 
Reservation  
Johan Jonsson(C), Rune Magnusson(C), Bo Sunesson(C) och Gull-Britt 
Hellborg(KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Johan Jonssons(C) 
yrkande som inte bifallits. 
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§ 119 Dnr KS/2017:325 
 
Kvalitetsbokslut 2016 Emmaboda kommun 

 
Sammanfattning 
Emmaboda kommun har under många år arbetat med ambitionen att hålla en önskvärd 
kvalitetsnivå på sina verksamheter. Många av verksamheterna är lagstadgade och sådan 
som kommunen måste erbjuda. Andra verksamheter som finns är inte tvingande men 
nödvändiga för att ett samhälle ska fungera full ut. Det finns även verksamheter som 
krävs för att de som är användare av samhället ska uppleva det som en trygg, utvecklande 
och hälsofrämjande plats att vara på.  
 
De folkvalda har under en lång tid efterfrågat en samlad bild av kommunens kvalitet för 
en vidare prioritering i det framtida mål- prioriterings- fördelnings- strategi- kvalitets- och 
utvecklingsarbetet. 
 
2012 beslutades att Kommunfullmäktige skulle använda SKL:s Sveriges Kommuner och 
Landstings lednings- och styrningsverktyg KKiK Kommunernas Kvalitet i Korthet i just 
mätningen av kommunens kvalitet i verksamheterna i sin helhet. Parallellt med KKiK 
genomför kommun, bolag och förbund egna mätningar men deltar framförallt i stor 
utsträckning i mätningar som andra myndigheter, organisationer och aktörer gör. 
Exempel på sådana mätningar är Öppna jämförelser 
 
För att kommunen ska ha möjligheten att bedriva dessa verksamheter kräver det resurser 
så som personal, lokaler, material, kompetensutveckling. Dessa resurser ger kommunen 
förutsättningar att bedriva verksamheter med en önskad kvalitetsnivå. Kvaliteten mäts 
utifrån hur väl medborgare, näringsliv, och andra aktörer upplever att verksamheterna 
utfört sitt arbete. Målet med ett kvalitetsbokslut är att kommuninvånare, folkvalda och 
andra aktörer ska få en uppfattning om vilken kvalitet satsade skattepengar har gett.  
 
Hösten 2016 fick en sektorsövergripande arbetsgrupp ett uppdrag av kommunens 
ledningsgrupp att ta fram ett uppdrag för ett Systematiskt Kvalitets Arbete och gruppen 
SKA bildades.  
 
Guppens uppdrag är  
Att samla, samordna och synliggöra resultat av kommunens övergripande 
kvalitetsmätningar samt verka för att analyser av mätningarna görs på varje förvaltning, 
enhet och bolag.  
 
Att samla, samordna och synliggöra övergripande, av kommunens ledningsgrupp 
prioriterade, utvecklingsområden utifrån analyser av kommunens egen verksamhet och 
från regionalt och statligt håll samt verka för/stötta/uppmana att arbete görs på varje 
förvaltning, enhet och bolag. 
Gruppens syfte är 
 
Att förbättra kommunkoncernens systematiska kvalitetsarbete genom att samla, samordna 
och synliggöra övergripande mätningar, analyser och utvecklingsområden. 
Gruppen ska varje år ta fram ett Kvalitetsbokslut för Emmaboda kommun som visar på 
vilken kvalitet kommunens verksamheter bedriver. 
 
Socialnämnden har redan på eget initiativ tagit fram ett kvalitetsbokslut för 
socialnämndens verksamhet. Den fokuserar på just den nämndens uppdrag och kvalitet i 
sin verksamhet och innehåller således fler nyckeltal än de som tas upp i Kvalitetsbokslut 
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Emmaboda kommun. 
 
Arbetsgruppen för systematiskt kvalitetsarbete har nu tagit fram ett första förslag till 
Kvalitetsbokslut för Emmaboda kommun och föreslår Kommunfullmäktige besluta 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att med beaktande hänskjuta Kvalitetsbokslut 2016 Emmaboda kommun i kommunens 
kommande framtida mål- prioriterings- fördelnings- strategi- kvalitets- och 
utvecklingsarbete. 
____ 
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§ 120 Dnr KS/2016:391 
 
Besvarande av Medborgarförslag – Boda Glasbruk hotell och närservice, 
utvecklingsplan 

 
Sammanfattning 
Medborgarförslag har från Dennis Landelius och Björn Nilsson inkommit 2016-
10-24 till Emmaboda kommun med förslaget att  

- Hotell och närservice i Boda Glasbruk, utvecklingsplan 
 
I anslutning till målområde”C2 Utveckla Boda glasbruk till ett starkare 
besöksmål” finns åtagandet ”Upprätta näringslivsstrategi för Boda Glasbruk”. I 
anslutning till detta har behovet av en bredare ansats att utveckla Boda Glasbruk 
identifierats och det pågår nu ett arbete med att skriva en projektansökan till 
Tillväxtverket ”Servicepunkt som tillväxtmotor”. Detta arbete är förankrat i KF 
beslut KS2016:247, KS/2015:110 § 67. 
 
Vi har valt att lyfta in medborgarförslaget idéer kring hotell i kombination med 
utveckling av närservice i denna projektansökan. Det innebär att; förutsatt att 
projektmedel beviljas, projektet i en förstudie kommer att undersöka 
förutsättningarna för utveckling av servicepunkt som även skulle kunna innehålla 
en kombination med hotellösning för Boda Glasbruk.  
Projektet ska samverka med befintliga föreningar, företag och näringar i Boda 
Glasbruk och potentiella entreprenörer som skulle kunna driva en eventuell 
servicepunkt, hotell, mötesplats mm. 
 
Beslutsunderlag 
KS2016:247, KS/2015:110 
Medborgarförslag 2016:391 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att mot ovanstående bakgrund föreslås anse medborgarförslaget som besvarat. 
____ 
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§ 121 Dnr KS/2017:326 
 
Flytt korttidsboende Esplanaden 8 
 
Sammanfattning 
En önskan har framställts till Tekniska kontoret från Socialförvaltningen, om att 
flytta korttidsboendet på Esplanaden 8. Nuvarande placering är i norra delen med 
gräns mot Kotten. Önskemålet går ut på att korttidsboendet skall flytta till den 
södra delen och istället gränsa mot Särskilt boende. Detta skulle innebära stora  
arbetsmiljöförbättringar, en bättre effektivitet i arbetet samt förbättringar ur  
de boendes perspektiv. 
 
Ärendets beredning 
Diskussioner har förts under våren mellan Tekniska kontoret och berörd  
verksamhet. Detta har mynnat ut i en planförändring som innebär anpassning av 
våtenheter och skapande av nya rum. Befintlig kontorsdel, som idag finns i  
söder, skall också flytta till den norra delen där nuvarande korttidsboendet finns. 
 
Förvaltningens roll 
I samband med denna ombyggnad avser Tekniska Kontoret att också åtgärda vissa 
brister som finns i befintlig byggnad avseende brandceller mm. 
 
Konsekvensbeskrivning 
 
Samråd har skett med verksamhetsansvarig och en överenskommelse finns om 
planlösningen. Det finns lediga kontorsrum, som kan användas under byggtiden. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Utgiften för dessa arbeten beräknas till 2.000.000 kr 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att investeringen på 2 000 000 kr av flytten av korttidsboendet på Esplanaden 8 
finansieras från ospecificerade medel i investeringsbudgeterna 2016 och 2017. 
____ 
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§ 122 Dnr KS/2013:250 
 
Förberedande arbete Hälsocentralen 
 
Sammanfattning 
Landstinget har för avsikt att bygga en ny Hälsocentral på Björken 1 ( Taxitorget) 
i Emmaboda. I samband med detta skall den gamla hälsocentralen rivas och en ny 
parkeringsplats skall anordnas på Eken 9. Ett bytesavtal daterat 2016-06-07 har 
ingåtts mellan Landstinget och Emmaboda kommun. Politiska beslut togs i KF 
2016-03-14, ärende KS/2013:250. I konsekvensbeskrivningen framkom att ” 
Investeringskostnader i gator sannolikt kommer under 2017” 
 
Ärendets beredning 
Landstingets åtagande finns inom tomtgräns Björken 1. Dock krävs även åtgärder 
utanför tomtgräns tex anpassningar av höjder, dagvatten, belysningar mm.  
Tekniska kontoret har under våren diskuterat lösningar med Landstinget och 
kommit fram till en kostnadsfördelning mellan Landstinget och Emmaboda  
kommun gällande dessa nödvändiga arbeten.  
 
Förvaltningens roll 
Gator, anslutningar mm runt kommande Hälsocentral måste fungera på ett 
tillfredsställande sätt. Gångtrafik och annat flöde blir förändrat. 
 
Konsekvensbeskrivning 
Byggentreprenaden startar runt månadsskiftet maj- juni 2017. Beräknat 
färdigställande är våren 2019. För att minska störningar är det av vikt att 
ledningsarbeten mm som innebär schakter i gatorna till största delen kan göras 
innan byggstart. Om detta istället görs i slutskedet, innebär det högre kostnader 
samt större störningar då Hälsocentralen i så fall är i drift under tiden dessa 
arbeten görs. Färdigställande av gatorna, tex asfaltering mm, bör göras i ett senare 
skede.  
 
Ekonomiska konsekvenser 
Kostnaden för dessa tidiga arbeten beräknas till 900.000:- 
Arbeten / kostnader som uppkommer 2018 och 2019 ingår ej ovan. 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att investeringen på 900 000 kr av förberedande arbete vid den nya hälsocentralen 
finansieras från ospecificerade medel i investeringsbudgetarna 2016 och 2017. 
____ 
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§ 123 KS/2017:10 
 
Meddelanden  

 
M.1.1 KS_2017_226 TFN 2017-04-05 protokollsutdrag § 21 Ändring av 
torgdagar i samband med Emmaboda festivalen 
M.2.1 KS_2017_17-Styrelseprotokoll EFFAB 2017-03-14 
M.3.1 KS_2017_13-Regionförbundets protokoll 2017-03-30 
M.4.1 KS-Cirkulär 17013 Kommunal fastighetsavgift, prognos 2018 
M.4.2 KS-Cirkulär 17013 Bilaga 1 prognos kommunvis fastighetsavgift mellan 
2017-2018 
M.4.3 KS-Cirkulär 17013 Bilaga 2 Förändring i kommunal fastighetsavgift 2008-
2018 
M.5.1 KS-Cirkulär 17014 Vårpropositionen och vårändringsbudgeten för år 2017 
M.6.1 KS_2017_132-KLT_s protokoll au 2017-03-29 
M.7.1 KS-Cirkulär 17015 Överenskommelse om ändringar i Allmänna 
bestämmelser samt bilagor till AB 
M.7.2 KS-Cirkulär 17015 Bilaga 1 Bestämmelser 
M.7.3 KS-Cirkulär 17015 Bilaga 2 Särskilda bestämmelser om arbetstider mm 
inom räddningstjänsten 
M.7.4 KS-Cirkulär 17015 Bilaga 3 Särskilda bestämmelser för viss 
jourtjänstgörande personal 
M.7.5 KS-Cirkulär 17015 Bilaga 4  Särskilda bestämmelser för lägerveksamhet 
och tillfälligt utflyttad verksamhet med övernattning 
M.7.6 KS-Cirkulär 17015 Bilaga 5 Redögörelsetext för för ändringar i Allmänna 
bestämmelser (AB) samt bilagor 
M.8.1 KS-Cirkulär 1716 Huvudöverenskommelse om lön och allm anst. villkor 
mm HÖK 16 med Svenska Kommunalarbetareförbundet 
M.8.2 KS-Cirkulär 17016 Bilaga 1 Cirkulär 17016 Förhandlingsprotokoll 2017-
04-12 
M.8.3 KS-Cirkulär 17016 Bilaga 2 Nyheter och förändringar i HÖK 16 
M.9.1 KS-Cirkulär 17017 Huvudöverenskommelse om lön och allm. anst.villkor 
mm HÖK 17 Allmän kommunal verksamhet 
M.9.2 KS-Cirkulär 17017 Bilaga 1 Samt rekommendation om lokalt 
kollektivavtal mm HÖK 17 
M.9.3 KS-Cirkulär 17017 Bilaga 2 Redogörelse för nyheter och förändringar i 
HÖK 17 
M.10.1 KS_2017_195-Rutinbeskrivning avseede FRG_s bedrivande verksamhet 
M.11.1 KS-Cirkulär 17018 Budgetförutsättningar för åren 2017-2020 
M.11.2 Cirkulär 17018 Bilaga 1-2 
M.11.3 Cirkulär 17018 Bilaga 3 
M.12.1 KS-Cirkulär 17021  Angående uppsägning i strid med 
föräldraledighetslagens missgynnandeförbud 
M.12.2 KS-Cirkulär 17021 Bilaga 1 Arbetsdomstolens Dom 
M.13.1 KS-Cirkulär 17009 Arbetsdomstolens dom 2016 nr 76 om 
förhandlingsskyldighet vid omorganisation 
M.13.2 KS-Cirkulär 17009 Bilaga 1 AD 2016 nr 76 
M.14.1 KS_2017_19-Protokoll Emmaboda Elnat 170420 
M.15.1 KS_2017_20-Protokoll Emmaboda Energi och miljö 170420 
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M.16.1 KS_2017_201-Arkivmyndighetens tillsyn socialkontoret 2017 
M.17.1 KS_2017_201-Arkivmyndighetens tillsyn IFO 2017 
M.18.1 KS_2017_201-Arkivmyndighetens tillsyn TFN 2017 
M.19.1 KS_2017_201-Arkivmyndighetens tillsyn EBA EMFAB 2017 
M.20.1 KS_2017_71-Tack för bidrag till Gertrud Lilja och Elisabeth Bergstrand 
statyn 
M.21.1 KS_2017_52-BIN 2017-04-27  protokollsutdrag § 47 
M.21.2 KS_2017_52-BIN 12.1 Internkontrollplan 
M.22.1 KS-Cirkulär 17_19 Överenskommelse om lön och anställningsvillkor 
personlig assistent och anhörigvårdare 
M.22.2 KS-Cirkulär 17_19 Bilaga 1 
M.22.3 KS-Cirkulär 17_19 Bilaga 2 
M.23.1 KS-Cirkulär 17_22 Sotningsindex 2017 
_____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet. 
____ 
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  V O T E R I N G  
    § 118   
    KS Yrkan  KS Yrkan  KS  Yrkan  

Namn 
Parti  Tjänstgörande 

ers  
Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår 

Fagerström Ann-Marie, ORDF S    X         

Ixcot Nilsson Maria, V ORDF S  Stig-Ove Andersson(S) X         

Rossbol Bo Eddie, LED S   X         

Jäghagen P Jan-Olof, LED S   X         

Sigvardsson Per, LED S   X         

Adolfsson Per, LED S   X         

Grozdanovski Nicke, LED V   X         
Johansson Sten-Olof, V ORDF M     X       

Åhlander Hansson Emma, LED M  Rune Magnusson(C)  X        

Jonsson Johan, LED C    X        

Sunesson Bo, LED C    X        

Gull-Britt Hellborg, LED KD    X        

Eljans Mikael, LED SD   - - -       

   Summa: 7 4 1       
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